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Svetlonosov z roka na rok pribúda
Začiatkom novembra sa už po tretíkrát zaplnili 
ulice v našej obci rozžiarenými lampiónmi 
v rukách detí i dospelých. Konal sa sprievod 
pri príležitosti sviatku svätého Martina, na čele 
ktorého išli dvaja jazdci na koňoch, a smeroval 
do Paderoviec. V pohotovosti boli aj príslušníci 
polície  a hasiči z Jaslovských Bohuníc, ktorí 
starostlivo dohliadali na bezpečnosť všetkých 
účastníkov. Ideálne počasie vylákalo viacerých 
zvedavcov pred svoje príbytky. Obdivovali 
nielen lampióny, ale aj množstvo ľudí, ktorých 
bolo viac než minulý rok. V Paderovciach pri 
kostole sme všetkým v krátkosti pripomenuli, 
kto to vlastne  svätý Martin bol. Starostka 
obce spolu s hasičmi z Paderoviec pripravili 
pre všetkých malé občerstvenie. Na záver 
podujatia sa vypúšťali lampióny šťastia, ktoré 
organizovane za výdatnej pomoci vetra nabrali 
smer na Dechtice. Bola to veľmi zábavná, ale aj 
poučná udalosť. Veď nie každý vedel, ako na to. 
Spoločne sa to ale všetkým podarilo. Rodičia 
si pochvaľovali, veď príjemná prechádzka na 
čerstvom vzduchu odtiahla viaceré deti od 
počítačov. Za ochotu a účasť ďakujeme všetkým 
zúčastneným spolkom a organizáciám.
Kto prišiel neobanoval. Stretneme sa i o rok?

 - Zdenka Michalcová -
- Foto: SM a MR -
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EDITORIÁL

Opäť sa nám ten rok blíži ku koncu. Všet-
ci budeme bilancovať, uzatvárať, hodno-
tiť. A aby som nezabudla – opäť vezmeme 
útokmi obchody a prevetráme naše účty. 
Pohľadáme na internete informáciu, aká 
farebná kombinácia je módna pre toho-
ročný vianočný stromček, aký je najnovší 
hit medzi mobilmi, tabletmi, smartfónmi, 
„vygúglime“ nejaký super recept na kolá-
če a zaručene pravé medovníky. Možno 
by sme aj tú plazmu, čo máme doma, 
mohli vymeniť za 3D televízor, ponúkajú 
aj inteligentné chladničky, ktoré samy ob-
jednajú cez internet to, čo im chýba. Aj 
nejaký ten notebook by „bodol“, aby ho 
už mal každý člen našej domácnosti. Ale-
bo radšej tablet? 
Nie je to až taká utópia. Všade, kde sa po-
zriem, na nás tlačia digitálne technológie. 
V školách, ba už aj škôlky sú vybavované 
tabletmi, v zamestnaní, verejnom živote 
aj v súkromí – nezaobídeme sa bez in-
ternetu. Horšie je, že už aj z voľného času 
nám ukrajuje tento fenomén. Stávame sa 
na ňom závislí.
Stretávam na ulici mladých ľudí, hla-
va dolu, slúchadlá na ušiach, v rukách 
mobil a prsty usilovne sa pohybujúce 
po jeho obrazovke. Rozmýšľam, kedy 
som naposledy videla na ulici dievča-
tá „skákať gumu“ alebo deti hrať sa na 
skrývačku. Sama som sa zasmiala tejto 
predstave – ale len preto, lebo si to už ani 
neviem predstaviť. Väčšinu hier vystrie-
dala magická obrazovka a modravý svit 
televízorov za oblokmi našich domov 
a bytov.
Máme pred dverami Vianoce. Zabu-
dnime na virtuálne svety, ktoré sú ne-
skutočné. Život žijeme my a tu. Sme 
živí a občas nás niečo bolí, trápi, svet 
nie je dokonalý. Ale sú aj chvíle, keď 
sme šťastní, spokojní. O tom je naša 
existencia. Tešme sa z maličkostí 
a z prítomnosti našich blízkych, vší-
majme si viacej svoje okolie. Možno aj 
tak,  že za oblokom budeme pozorovať 
sýkorky, ktorým tam nasypeme slnečni-
ce. Tie nám za to budú veľmi vďačné.
Prajem vám všetkým pokojné 
a „nevirtuálne“ Vianoce, nestraťte sa pod 
hŕbami baliaceho papiera z darčekov a 
do nového roka vstúpme všetci tou pra-
vou nohou, aby sa nám darilo a boli sme 
zdraví.

do nového roka vstúpme všetci tou pra-
vou nohou, aby sa nám darilo a boli sme 
zdraví.

Opäť tu máme najkrajší sviatok v roku. Je to 
čas, keď teplo ľudského srdca je silnejšie ako 
vonku štípajúci mráz.  Ešte zopár chvíľ a celý 
kresťanský svet vstúpi do vianočného obdobia. 
Zázračný čas, ktorý človeka aspoň na chvíľku 
prinúti byť lepším, radostnejším, ľudskejším. 
Skrátka človekom. Prežime ich v porozumení, 
spokojnosti a srdečnosti. A keď budú v našich 
domovoch rozvoniavať medovníky, ihličie 
a v teple domova budú znieť koledy a modlitby, 
spomeňme si aj na svojich blízkych, ktorých 

miesto zostalo pri stole prázdne. No a keď starý 
rok si bude podávať ruku s novým rokom, za-
myslime sa, zhodnoťme to uplynulé, to čo sme 
urobili a čo sme ešte mohli urobiť. 
Aj ja chcem využiť túto príležitosť a poďakovať 
sa všetkým, ktorí akoukoľvek formou a mierou 
prispeli k zveľadeniu našej obce, obohateniu 
jej kultúrneho, spoločenského i duchovného 
života.           
Do nového roka 2014 vám prajem viac krajších 
dní ako tých horších, viac lásky ako nenávisti, 
viac hojnosti a radosti ako smútku a trápenia, 
hlavne pevné zdravie a veľa úspechov v pra-
covnom i osobnom živote.

- Božena Krajčovičová, starostka -

Mohla by to byť hra na dlhé zimné večery. 
Ale nie je. Je to smutná skutočnosť. To, že sa 
na to prišlo, bola iba náhoda. 
V roku 2011 sa postavilo v miestach bývalé-
ho asfaltového ihriska námestie s fontánou.  
Stavba bola dokončená, zaradená, ale zosta-
la projektová dokumentácia, podľa ktorej sa 
nerobilo a bolo ju treba vyradiť.  Pred jej fy-
zickou likvidáciou som chcela ešte túto skon-
trolovať a zistila som veľmi zaujímavé veci. 
Projektová dokumentácia bola rovnaká ako 
tá, podľa ktorej sa námestie s fontánou stava-
lo. To znamená, že obec kúpila jednu a tú istú 
dokumentáciu dvakrát. 
Prvýkrát bola objednaná v apríli 2008 s ná-
zvom „MK a parkovisko pri základnej škole“ 
u � rmy ENERGOPROJEKTY za cenu  
4.937,60 €. Ešte v novembri 2008 bola uprave-
ná za  1.580 €. 
Vo februári 2009 bola bývalým starostom pod-
písaná zmluva o dielo na projektovú doku-
mentáciu pod názvom „Revitalizácia námestia 
sv. Michala I. etapa“ s � rmou ART KPP s.r.o. 
Bratislava na sumu 30.010 € a to tak, že po 
dodaní projektovej dokumentácie obec za ňu 
zaplatí 11.900 € a druhú časť zaplatí až potom, 
keď bude obci priznaný príspevok, o ktorý po-
žiadala z eurofondov. 
Ak si položíte tieto dva projekty vedľa seba zis-
títe, že sa jedná o ten istý projekt, ktorý má aj 

rovnaké číslo, ale dvoch rozdielnych dodáva-
teľov (oba projekty si môžete pozrieť na obec-
nom úrade). Nedalo mi to, veď nie je možné, 
aby ten istý projekt kúpila obec aj s úpravami 
prvýkrát za 6.500 € a druhýkrát za 30.010 €. 
Prečo sa projekty objednávali druhýkrát u inej 
� rmy za takú vysokú cenu, keď oni si ju ob-
jednali znovu u � rmy ENERGOPROJEKTY 
a obci ju dodali aj s tým istým číslom zákaz-
ky, pod akým bola dodaná prvýkrát? Ako je 
možné, že pri verejnom obstarávaní na dodáv-
ku projektovej dokumentácie nebola oslove-
ná � rma ENERGOPROJEKTY, ale ďalšie dve 
cenové  ponuky predložili spoločníci víťaznej 
� rmy? Teraz, po viac ako roku, začínajú poma-
ličky do seba zapadať všetky skutočnosti. Už 
nie je náhoda,  že niekto chodil a fotografoval 
postup prác pri tejto stavbe, už nie je náhoda, 
že niekoľko dní potom, ako sa s revitalizáciou 
začalo, sa našiel človek, ktorý poslal podnet 
na kontrolu. Ten, kto to urobil, zrejme vedel 
o týchto veciach veľmi dobre. 
No a aby toho nebolo málo, z roku 2009 je 
platná ešte jedna zmluva na dodávku projek-
tovej dokumentácie na „Revitalizáciu námestia 
sv. Michala – II. a III. etapa“  v celkovej sume 
65 tisíc €. Dodávateľ aj platobné podmienky 
boli také isté ako pri projektovej dokumentácii 
na Revitalizáciu námestia sv. Michala I. etapa, 
t.j. dve splátky. Aj z tejto zmluvy bolo vyplate-
ných 11.900 €.
Záver si urobte každý sám.

- Božena Krajčovičová, starostka -

Hľadajme rozdiely

Čas Vianoc

Voľby do orgánov vyšších územných celkov 
ani u nás nezaznamenali nával voličov. 
Členovia okrskových volebných komisií, ktoré 
boli dve – OVK1 Jaslovské Bohunice a OVK2  
Paderovce,  mali veľmi dlhé obe soboty, keď sa 
voľby konali. 
V prvom kole volieb 9.11. sa zúčastnilo 254 
oprávnených voličov z celkového počtu 1661 
(208+46), t.j. 15,29 % (14,33+21,9). 
V druhom kole volieb predsedu TTSK, 

ktoré sa konali 23.11. sa z 1661 (1451+210) 
oprávnených voličov zúčastnilo 301 voličov 
(258+43), t.j. 18,12 % (17,78+20,47). Z 300 
platných hlasov dostal Tibor Mikuš 289 hlasov 
(247+42) a Józsesf  Berényi 11 hlasov (10+1).
Zápisy z volieb nájdete na našej webovej 
stránke http://www.jaslovskebohunice.sk/
sk/Samosprava/Volby/Volby-do-organov-
samospravnych-krajov/Volby-rok-2013.html.

- BH -

Nezáujem o voľby aj u nás
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Školy predkladali správy o ich činnosti

Od posledného vydania novín zastupiteľstvo 
zasadalo 2x a to 16.9. počet prítomných po-
slancov 7 (77,77%) a 18.11. – počet poslancov 
8 (88,88%). Na svojich zasadnutiach:

Uložilo:
Uzn. VI/467 - zabezpečiť uzamykanie areálu 
ZŠ, 

Vzalo na vedomie:
Uzn. VI/468 -  kontrolu plnenia uznesení, 
Uzn. VI/469 - navýšený počet detí v MŠ 
v strednej vekovej skupine na 23 a v predškol-
skej na 25 detí,
Uzn. VI/477 - záznamy o výsledku následnej 
� nančnej kontroly z predbežnej � nančnej kon-
troly dodávateľských faktúr, o výsledku násled-
nej � nančnej kontroly účtovnej závierky za rok 
2012  ZŠ s MŠ a ZUŠ,
Uzn. VI/478 - Monitorovaciu správu progra-
mového rozpočtu obce k 30.6.2013,
Uzn. VI/479 - rozpočtové opatrenia č.23-
51/2013  prijaté starostkou obce,
Uzn. VI/498 - informáciu o žalobe SHMÚ Bra-
tislava, o preskúmanie zákonnosti rozhodnutia 
Finančného riaditeľstva SR,
Uzn. VI/499 - informáciu o priebehu rekon-
štrukcie ČOV,  
Uzn. VI/516 - informáciu o podaní trestného 
oznámenia vo veci zistenia skutočného stavu 
pri projektovej dokumentácie na revitalizáciu 
verejného priestranstva námestia sv. Michala 
– I. etapa,

Súhlasilo:
Uzn. VI/470 - s časom prevádzky MŠ 
v pracovných dňoch od 6.00 do 16.30 hodiny, 

Schválilo:
Uzn. VI/471- správu riaditeľa ZŚ s MŠ Mgr. 
Pavla Kaššáka o výchovno-vzdelávacej činnosti 
v školskom roku 2012/2013. 
Uzn. VI/472 - správu riaditeľky ZUŠ Soni  
Bobekovej o výchovno-vzdelávacej činnosti 
v školskom roku 2012/2013,  
Uzn. VI/473 - informáciu riaditeľa ZŠ 
s MŠ Mgr. Pavla Kaššáka o pedagogicko-orga-
nizačnom a materiálno-technickom zabezpe-
čení výchovno–vzdelávacieho procesu v škol-
skom roku 2013/2014,
Uzn. VI/474 - školský vzdelávací program IS-
CED 1 A ISCED 2 v školskom roku 2013/2014 
pre ZŠ s MŠ  
Uzn. VI/475 - informáciu riaditeľky ZUŠ  
o pedagogicko-organizačnom a materiálno-
-technickom zabezpečení výchovno–vzdelá-
vacieho procesu v školskom roku 2013/2014,
Uzn. VI/476 - schvaľuje školský vzdelá-
vací program ISCED 2 B v školskom roku 
2013/2014 pre ZUŠ,
Uzn. VI/481 - úpravu rozpočtu obce  na rok 
2013 č. 5  

Uzn. VI/482 - zmluvu o prevádzkovaní verej-
ného vodovodu v obci  s TAVOS, 
Uzn. VI/483 - spôsob vkladu vodných sta-
vieb – verejného vodovodu, ako nepeňažné-
ho vkladu do majetku – základného imania 
TAVOS a.s., výmenou za poskytnuté akcie 
ako protihodnotu vložených vodných stavieb 
– nepeňažného vkladu, z dôvodov hodných 
osobitného zreteľa, ktoré sú dané určitými sku-
točnosťami,
Uzn. VI/484, VI/512, VI/513 - spôsob odpre-
daja pozemku obce na Panských dieloch na 
IBV ako prípad hodný osobitného zreteľa
Uzn, VI/485 - odpredaj pozemku spoločnosti 
JESS Invest, s. r. o., Bratislava ako prípad hod-
ný osobitného zreteľa. Na uvedenom pozemku 
má byť postavený nový jadrový zdroj,
Uzn.VI/486, 487 - spôsob prenájmu neby-
tového priestoru v objekte „Budova služieb“ 
a „Zdravotné stredisko“, formou obchodnej 
verejnej súťaže s určenými podmienkami,
Uzn. VI/489 - doplnený návrh o lokalitu B1 
zmeny č. 2/2012 Územného plánu obce  
Uzn. VI/490 - doplnený návrh zmeny 
č. 2/2012 Územného plánu obce s vylúčením 
zmeny 2e/2012 a 2g/2012,
Uzn. VI/491 - doplnený návrh zmeny č. 
2/2012 Územného plánu obce  s vylúčením 
zmeny 2e/20012,
Uznesenia VI/490 a VI/491 starostka obce ne-
podpísala.
Uzn. VI/492 - texty do kroniky obce za rok 
2012,
Uzn. VI/493 - poradovník na jednoizbové ná-
jomné byty  nasledovne: 1. Ľubica Brunczví-
ková,  2. Anna Francová,  3. Michal Janáček, 
4.Andrej Straka, 5. Ladislav Suroviak,  6. Ma-
rek Pinkas, 7. Lukáš Kocán, 8. Helena Szépová, 
9. Barbora Gaštanová, 10. Marek Zajíc,  
Uzn. VI/494 - poradovník na trojizbové ná-
jomné byty  nasledovne: 1. Anna Kalná, 2. Jana 
Jurigová, 3. Peter Ryšavý, 4. Jolana Buchanco-
vá, 5. Mária Tomašovičová, 6. Lenka Košťálo-
vá,  
Uzn. VI/495 - výnimku pri posudzovaní žia-
dosti Daniela Dorušinca o príspevok na oplo-
tenie,
Uzn. VI/496 - zmenu znenia čl. 6, písm. 
a) a písm. b) v Obecnom predpise k získavaniu 
príspevku na oplotenie, 
Uzn. VI/497 -  zmenu  Obecného predpisu 
k získavaniu podpory pre udržiavanie bytové-
ho fondu a zachovania kultúrneho dedičstva,
Uzn. VI/507 - presun � nančnej čiastky vo výš-
ke 5 tis. € z rezervného fondu do príjmov a jej 
použitie na miestne komunikácie Panské diely,
Uzn. VI/508 - úpravu rozpočtu obce č. 6 na 
rok 2013,
Uzn. VI/511 - odpredaj pozemkov ako prípad 
hodný osobitného zreteľa spoločnosti JESS a.s. 
za účelom výstavby nového jadrového zdroja,
Uzn. VI/514, 515 -  prenájom nehnuteľného 

majetku obce (verejná obchodná súťaž) Ivano-
vi Zemančíkovi v areáli Zdravotného strediska 
a Helene Gajarskej v objekte „Budovy služieb“,
 
Zrušilo: 
Uzn. VI/488 - uznesenie č. VI/295 z 10.9.2012,
Uzn. VI/500 až 506 - výpoveď z nájmu bytu  
nájomcovi Tatiane Viršíkovej, Stanislavovi 
Čapkovičovi, Jozefovi Varinskému, Ľubomí-
rovi Ščasnému, Svetlane Vrbovskej,  Kataríne 
Krejčíkovej, Helene Demeterovej,
Uzn. VI/517 - uznesenie č. VI/398 zo dňa 
25.2.2013 z dôvodu zániku opodstatnenia na 
zníženie nájomného nájomcu reštaurácia Am-
� k s.r.o, Jasl. Bohunice,

Neschválilo:
Uzn. VI/509 - odpredaj pozemkov obce ako 
prípad hodný osobitného zreteľa PD Jasl. Bo-
hunice,

Navrhlo:
Uzn. VI/510 - rokovať s PD Jaslovské Bohunice 
o zámene/kúpe pozemkov v areáli PD, ktoré sú 
majetkom obce za dotknuté pozemky pod dets-
kým ihriskom Lienka a vonkajším okruhom.

Uznesenia sú krátené. Celé zápisy zo zasadnu-
tí Obecného zastupiteľstva nájdete na http://
www.jaslovskebohunice.sk/sk/Samosprava/
Obecne-zastupitelstvo/Zapisnice-OZ.html. 
V čase spracovania tohto čísla novín sa kona-
lo zastupiteľstvo, na ktorom bol prejednávaný 
životne dôležitý dokument pre našu obec 
v roku 2014, ktorým  je rozpočet. Tak ako jeho 
návrh bol zverejnený na úradnej tabuli a webo-
vej stránke obce, aj jeho � nálnu verziu nájdete 
na uvedených miestach.

- BH -   

Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva

Sú medzi nami ľudia, ktorí si ešte počas 
svojho života postavia náhrobný kameň, 
aby keď oči stratia lesk a ústa stíchnu, 
nezaťažovali svojich najbližších. Tešia sa 
z maličkostí. Ešte chýbala váza a sviet-
nik. Tak si ho kúpili a našli aj miesto, kde 
budú položené. Nepríjemné prekvapenie, 
ktoré ich čakalo na druhý deň, sa vari 
nedá ani opísať. Drzosť niektorých ľudí 
nepozná hranice. Pre tento skutok nie 
je ospravedlnenie. Ak tieto veci  niekto 
zobral, aby to dal niekomu blízkemu na 
hrob, tak týmto skutkom jeho pamiatku  
veľmi poškvrnil. Je to v nás ľuďoch.   

- Božena Krajčovičová, starostka -

Zlodej na 
cintoríne
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KRÁTKÉ SPRÁVY

Separovať sa oplatí
Obce zo zákona musia vytvárať podmien-
ky na separovaný zber odpadov. Po zosu-
marizovaní jednotlivých položiek zasie-
lame na Recyklačný fond do Bratislavy 
žiadosť o príspevok podľa § 64 ods. 1 zák. 
č. 223/2001 Z. z.. V septembri nám bola 
zaslaná správa, že na základe vyseparo-
vaného množstva komunálneho odpadu 
nám bol za rok 2012 schválený príspevok 
vo výške 2549 €. Priama úmera, čím viac 
vyseparujeme, tým bude príspevok vyšší.

Na kvalitu má 
vplyv viac faktorov
Viacero občanov sa obrátilo na poslancov 
s otázkou na kolísavú kvalitu televízne-
ho signálu. Obec sa písomne obrátila na  
prevádzkovateľa TKR � rmu Dušan Sika 
– STELAR, Čachtice. Odpísali nám, že 
na kvalitu má vplyv viacero faktorov. Ide 
o kvalitu prijímaného signálu z distri-
bučnej siete (satelitný a pozemný príjem), 
vplyv počasia (búrka, sneženie), fyzikál-
ne vlastnosti koaxiálnych káblov – cca 
7% kolísania signálu spôsobené vonkaj-
šou teplotou prostredia.Veľký vplyv má 
aj rozvod, ktorý má účastník v domovej 
sieti (zlé spojenie, necerti� kované rozbo-
čovače, nekvalitný koaxiálny kábel, ne-
prispôsobené koncovky k TV prijímaču).
Pokiaľ máte nedostatočný signál alebo 
poruchu, je potrebné zavolať technika – 
č. tel.: 0940810431, alebo napísať na mail 
porucha@stelartv.sk.

Pamätáme na obete
Občania z m.č. Paderovce dali podnet 
na opravu pomníka padlých v 1. sveto-
vej vojne, ktorý sa nachádza na cintoríne 
v Paderovciach. V novembri sme opravu 
zrealizovali, rekonštrukcia stála 2650 €.

Mesto Trnava 
oceňuje náš prístup
V októbri prišiel starostke list, v ktorom 
primátor Trnavy oceňuje zodpovedný 
prístup obce pri riešení otázky záujmo-
vého vzdelávania obyvateľov našej obce 
v súvislosti so zmenou spôsobu poskyto-
vania � nancií centrám voľného času. Váži 
si náš ústretový krok k refundácii nákla-
dov za rok 2013 za deti, ktoré majú trvalý 
pobyt v našej obci a navštevujú centrá 
voľného času v Trnave. 
Obec za týmto účelom zaplatila 225 €.

 - BH-

Informatizáciou k otvorenej samospráve
Demokracia je, keď dvaja vlci a jedna ovca 
hlasujú, čo bude na večeru. Sloboda je, keď 
dobre ozbrojená ovca odmietne hlasovať. 

Cielene začínam týmto výrokom, ktorý na-
značuje, že ani najpreferovanejší spôsob 
štátneho zriadenia vo svete nie je dokonalý. 
Preto demokratické spoločnosti postupne 
zavádzajú nástroje, ktoré aspoň sčasti riešia 
jej nedokonalosť. 
Jednými z nich sú informatizácia a Otvorená 
samospráva. Novodobé slovné spojenia, ktoré 
na prvý pohľad spolu nesúvisia. Opak je však 
pravdou.  Tieto dva pojmy sa pomaly dostá-
vajú do popredia a žijú vo vzájomnej symbióze. 
O informatizácii počúvame denne. Jej cieľom 
vo verejnej správe je uľahčiť život a komuni-
káciu tak štátnym inštitúciám, ako aj obyva-
teľom. V roku 2014 budú na Slovensku spuste-
né prvotné projekty, ktoré nám do budúcnosti 
umožnia jednoducho komunikovať s úradmi. 
Cieľom tohto všetkého je to, že jedného dňa  
nám bude stačiť len počítač s pripojením na 
internet a zo svojej obývačky si vybavíte skoro 
čokoľvek.
Informatizácia nám však vie ponúknuť oveľa 
viac. Dáva nám jednoduché technické mož-
nosti a spôsoby, ako zabezpečiť kontrolu a tým 
zamedziť plytvaniu verejných prostriedkov. 
V tomto bode sa jej cesty stretajú s Otvorenou 
samosprávou. 

Otvorená samospráva
To je vlastne pomenovanie súhrnu nástrojov, 
ktoré umožňujú obyvateľom jednoducho sa 
zapájať do rozhodovania samosprávy. Vďaka 
nej má občan prehľad, ako sa nakladá s verej-
nými � nanciami. Bohužiaľ sa zatiaľ o nej toľ-
ko nehovorí ako o informatizácii. Na Sloven-
sku je prezentovaná neziskovou organizáciou 
Transparency International. Tá príležitostne 

hodnotí veľké mestá z hľadiska dodržiavania 
jej princípov. Väčšina ich spĺňa približne na 
50 %.  Keby hodnotili obce, bolo by to ešte 
horšie.  Najlepšie za rok 2012 z tohto rebríčka 
vzišli mestá  Šaľa (83%), Martin (77%) a Rož-
ňava (74%). Ale napríklad naše okresné mesto 
Trnava skončilo na  30. mieste (54%), sused-
ný Hlohovec obsadil až 83. priečku (41%). Pre 
úplnosť je nutné dodať, že bolo hodnotených 
100 najväčších miest na Slovensku.

NAJ weby samospráv
Mocným nástrojom v dnešnej modernej dobe 
je  webová stránka. Ideálne miesto, kde samo-
správa môže zdieľať informácie s obyvateľmi, 
komunikovať s nimi a prijímať podnety. Je však 
nutné, aby stránka obsahovala aktuálne údaje. 
V novembri sa uskutočnila medzinárodná 
konferencia ITAPA, kde boli vyhlásení víťazi 
súťaže Zlatyerb.sk o najlepšiu stránku samo-
správy. Cenu si odnieslo mesto Banská Bys-
trica. Za obce  Trnavá Hora a najlepšiu župnú 
stránku má Prešov.  

Mocný nástroj 
Informatizácia je mocný nástroj. Bohužiaľ, ne-
dokáže zmeniť myslenie ľudí,  prinútiť ich, aby 
kontrolovali svojich zástupov v samospráve, 
aby sa zaujímali o svoju obec, mesto alebo kraj. 
Nedokáže ich presvedčiť o tom, aby žiadali od 
svojich zástupcov transparentnosť a otvorenosť.
A čo je horšie, nedokáže prinútiť volených zá-
stupcov, aby otvorili pomyselnú bránu samo-
správ pre občanov, a aby mysleli v prvom rade 
na záujmy samosprávy a jej obyvateľov a nie na 
tie svoje. Informatizácia nedokáže ani to, aby 
samospráva a občania boli ako jeden celok, 
a aby žili v symbióze, a aby jediným ich cieľom 
bolo zveľadiť svoje okolie k spokojnosti všet-
kých strán. 

- Ing. Marián Vajdečka - 

Daňové priznanie k dani z nehnuteľnosti  na 
rok 2014 majú povinnosť podať vlastníci ne-
hnuteľností, ktorí sa v priebehu roka 2013 stali 
novými vlastníkmi  nehnuteľností – domov, 
bytov, pozemkov (ako sú záhrady, dvory, orná 
pôda vyňatá z družstva,...) alebo ktorým na-
stala zmena už v podaných daňových prizna-
niach (vydané stavebné povolenia, kolaudačné 
rozhodnutia,  zmena účelu užívania pozemku, 
stavby). 
Daňovníci, ktorým daňová povinnosť zani-
ká (predali, darovali nehnuteľnosť), podávajú 
čiastkové priznanie na zánik daňovej povin-
nosti. 
Ešte raz pripomíname, čo sa týka oslobodenia 
nehnuteľnosti v podielovom spoluvlastníctve 
viacerých osôb rôzneho veku, oslobodenie od 

dane sa pri výpočte dane zohľadní u toho spo-
luvlastníka, ktorý spĺňa podmienku na oslo-
bodenie od dane. Neplatí to u manželov, ktorý 
majú nehnuteľnosť v bezpodielovom vlastníc-
tve v 1/1. Vtedy, ak jeden z nich dosiahne vek 
potrebný na oslobodenie, môže si uplatniť 
oslobodenie na celú nehnuteľnosť. 
Daňové priznanie dane za psa majú povinnosť 
podať vlastníci psa staršieho ako 6 mesiacov, 
a to do 30 dní od vzniku daňovej povinnosti 
a v tejto lehote zaplatiť daň za zdaňovacie ob-
dobie alebo pomernú časť dane za zostávajúce 
mesiace príslušného zdaňovacieho obdobia. 
Priznania sú občania povinní doručiť na obec-
ný úrad do 31.1. 2014 na oddelenie daní a po-
platkov, kde si môžu tlačivo v čase úradných 
hodín vopred vyzdvihnúť.  - SM -

Pozor na termín 
daňových priznaní
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Nadrozmerný odpad v niekoho podaní      - foto: BH - 

Toto je bežný obraz na Sídlisku                  - foto: MR - 

Na Sídlisku žije na pomerne malej ploche ¼ 
obyvateľov obce. Cesty tu už zažili svoje lepšie 

časy. Autá pre nedostatok parkovacích miest 
stoja na chodníkoch.  Dilatačné špáry sú rok čo 

rok širšie, výtlky, jamy, prepadajúce sa kanali-
začné poklopy. Keďže by sa tu malo budúci rok 
prerábať verejné osvetlenie, pristúpilo sa aspoň 
k nevyhnutným opravám komunikácií, ktoré 
stáli 3911 €. Realizovala ich v septembri � rma 
AMDAT s.r.o. z Nového Mesta nad Váhom.

- BH-

Všetko starne – aj cesty
Oprava cesty pri bytovom dome 339          - Foto: BH -

V septembri obec zorganizovala zber 
nadrozmerného odpadu. Bolo to oznámené 
obecným rozhlasom a oznam bol zverejnený 
aj na našej webovej stránke a v káblovej 
televízii. Vyslovene sa zakazovalo do 
pristavených kontajnerov ukladať čokoľvek, čo 
sa nepodobalo nábytkom, kobercom, prípadne 
vymeneným dverám a pod.. Konkrétne bolo 
zakázané do kontajnerov dávať zelený odpad 
alebo stavebné odpady. Žiaľ, nie sme schopní 
a ochotní dodržiavať aj tie najzákladnejšie 
podmienky. Na Sídlisku niekto odrezal zo 
stromu konár, ktorý skončil medzi nábytkom. 
Aj napriek tomu, že na tieto odpady slúži 
Zberný dvor. 
A prešli len 2 dni od soboty, keď sa vykonával 
zber. Pri kontajneri boli už opreté dvere. A pri 
kontajneri zložená hŕba paplónov. To je naša 
kultúra bývania na Sídlisku. Hlavná vec, že 
doma máme poriadok. 
Večnou bolesťou je aj zvážanie odpadu na 
Sídlisko z dediny. V októbri som z kontajnera 
na papier vybrala dva plné plastové vrecia  
orezaného brečtanu, ktorý na Sídlisku nerastie. 
Niekto ho doniesol z Novej ulice. Keďže to boli 
veľké vrecia, musel ich niekto doviezť autom. 
Vie o tom, že máme zberný dvor, kde to mal 
zaviezť? Vie čo je to papier? Ale odpad, ktorý 
nevzniká na našom území  nám vozia aj cudzí. 
Kontajnery blízko cesty sú veľkým lákadlom. 

- Text: BH -

Drevo ako drevo? 
Určite nie.
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Stavebníci na Panských dieloch sa cítili, 
a v niektorých prípadoch ešte cítia, byť zne-
výhodnení voči iným častiam obce. Viem, 
že to isté môžu povedať aj občania miestnej 
časti Paderovce. Ale sú prípady, kedy niečo 
vyriešiť k spokojnosti všetkých nie je tech-
nicky možné.  Aj o teplo� kácii sa hovorilo, 
že nebude môcť byť v tejto lokalite. Na mno-
hých pracovných stretnutiach so zástupcami 
Slovenských elektrární som zistila, že sa s nimi   
v minulosti  jednalo len o odpredaní teplo� -
kácie do majetku obce a nie o zvýšení odber-
ných miest. Ak by sa bolo rokovalo o rozšírení 
teplo� kačnej siete aj  na túto lokalitu, určite by 
boli k takémuto riešeniu ústretoví. Tak  ako te-
raz, keď prejavili záujem o jej rozšírenie aj na 
Panské diely. I keď na troch uliciach, kde sa už 
býva, sú domy napojené na plyno� káciu, mal 
to byť akýsi záložný zdroj. Chceli sme,  aby sa 
vybudoval  skôr, ako položíme chodníky, s čím 
súhlasili aj obyvatelia. Pri podpisovaní staveb-
ného povolenia som ale zistila, že potrubie by 

malo byť položené v ceste,  pretože pod chod-
níky sa potrubie nevmestí. To by znamenalo, 
že celá cesta sa rozreže pozdĺžne a pritom tých, 
ktorí sa na už obývaných  uliciach pripoja na  
teplo� káciu bude minimum. Takéto riešenie sa 
mi nepáčilo a preto som sa so SE a.s.  dohodla, 
že obec bude o tomto riešení informovať ob-
čanov a zistí počet  záujemcov o pripojenie na 
teplo� káciu. Občania obývaných ulíc na tom-
to stretnutí uprednostnili chodníky a úpravu 
verejného priestranstva. Na Agátovej ulici sa 
prihlásilo päť záujemcov, jedná  sa prevažne 
o okrajové domy a  tieto by mali byť podľa vy-
jadrenia zástupcov SE pripojené.  Podľa nové-
ho riešenia bude hlavný rozvod uložený pod 
cesty v časti na Krížnej a v časti na Gaštanovej 
ulici s tým, že sa bude rátať aj s odbočkami  na 
ulice Čerešňová a Javorová.  Ulica Jabloňová 
a Lipová bude pripojená celá.  
Náklady na túto akciu budú hradené z pros-
triedkov Slovenských elektrární a.s..  

- Božena Krajčovičová, starostka -

Namiesto teplofi kácie chodníky

Panské diely dali prednosť chodníkom pred teplo� káciou    - Foto: GN -

Slnečno, bezvetrie, na toto ročné obdobie po-
merne teplé večery. Čo je najpodstatnejšie - 
kvety nezmrzli, praskot horiacej sviečky alebo 
kahanca chvíľkami rušil modlitby a spomien-
ky na zomrelých. K hrobom svojich blízkych 
prišli aj ľudia, ktorých sme dlho nevideli, pre-
hodili sme s nimi zopár slov, pozvali ich na 
návštevu. Najkrajšie sú dušičkové večery, keď 
poloopadané majestátne lipy sa vynímajú vo 
svetle sviec, keď rozvoniava parafín, keď ľu-
dia majú k sebe blízko. Som presvedčená, že 
takúto atmosféru cítil každý návštevník cin-
torínov. Trošku ju narušili telefonáty, ale boli 
opodstatnené. Za dva dušičkové dni som ich  
mala asi päť, v ktorých ma ľudia informovali, 
že niektorí návštevníci si na cintorín priviedli 
aj svojich miláčikov – psov,  ktorí na toto pi-
etne miesto nepatria. Podľa opisu to boli psy  
väčšie aj menšie. Tí ľudia majú  pravdu. Psy v 
skutočnosti na   cintoríny nepatria. Možno ich 
majitelia nepoznajú predpisy, ale v budúcnosti 
by sa mali vyvarovať návštevy cintorína so svo-
jím štvornohým priateľom, ktorý majiteľom 
pri tichom rozjímaní pri hrobe svojich pria-
teľov a blízkych rozptyľuje ich myseľ, pretože 
musia na neho dávať pozor, aby neposkákal po 
hroboch a neporozbíjal vázy. 

- Božena Krajčovičová, starostka -

Počasie v tomto 
roku žičilo 
„dušičkám“

V novembri sa v knižnici vystriedali žiaci z 1. 
stupňa, aby sa dozvedeli niečo o rozprávkach 
a bájkach, ale aj ako vonia les, a prečo je pre 
ľudí nenahraditeľný. Prváčikov čakali aj ukáž-
ky dreva, kôry stromov, lístia a plodov. Ale aj 
drevokazných húb. Dozvedeli sa o najstaršom, 
najväščom a najvyššom strome na svete, a kde 
také stromy rastú. Všetko sú to sekvoje. Mala 
to byť malá ukážka predtým, ako sa dozvedia 
o výrobe papiera. Ale k tomu sme sa ani ne-
dostali. Čas neúprosne odmeriaval minúty a 
školský zvonec nás prerušil v najlepšom. 
So staršími žiakmi sme sa rozprávali o tom, 
ako vznikla rozprávka, pre koho bola určená. 
Spomenuli sme najväčších zberateľov ľudových 
rozprávok, ale nezabudli sme ani na najväčšie-
ho autora rozprávok na svete - Hansa Chris-
tiana Andersena. Deti si vypočuli aj kratučkú 
rozprávku zo Zamaguria v goralskom nárečí. 
Hodiny sa niesli v družnej debate, kde si deti 
mohli určiť jej smerovanie. Tí najšikovnejší 
dostali sladkú odmenu.

 - BH -

Viete, kto je generál 
Sherman? 

Napríklad aj sekvoja.

Západoslovenská distribučná a.s. sa obracia 
s výzvou na vlastníkov, nájomcov a správcov 
nehnuteľností, na ktorých sa nachádzajú 
nadzemné i podzemné elektrické vedenia  
v správe Západoslovenskej energetiky a.s., 
na odstránenie a okliesnenie takých stromov 
a porastov, ktoré ohrozujú bezpečnosť alebo 
spoľahlivosť prevádzky vedení distribučnej 
sústavy. Pre účely tejto výzvy sa každý 
z vlastníkov, nájomcov a správcov považuje 
za poverenú osobu v zmysle právnych 
predpisov na ochranu životného prostredia. 
Požadovaný konečný termín vykonania 
práce  je  30. 11. 2014. Ak do tohto dátumu 

nebudú tieto práce vykonané, odstránenie 
a okliesnenie stromov a porastov vykoná 
Západoslovenská energetika a.s. Využitie 
drevnej hmoty po oreze alebo jej likvidácia je 
v plnej kompetencii vlastníka nehnuteľnosti.
O nevyhnutné vypnutie el. vedenia pre 
prípad vykonania týchto prác  je možné 
požiadať v lehote minimálne 35 dní pred ich 
realizáciou Západoslovenskú energetiku a.s. 
na tel. 033/5563251.  
Celé znenie výzvy je zverejnené na 
našej webovej stránke: http://www.
jaslovskebohunice.sk/sk/Obcan/Oznamy/
Vyzv a-pre-v l a stnikov-najomcov-a-
spravcov.html?ind= 

- BH- 

Výzva ZSE
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Zaspomínala si na ne v rozhovore pani Oliva 
Melicherová zo Šidúnok. Pochádza z troch 
súrodencov, ona bola najmladšia. Otec im zo-
mrel, keď mala 4 roky. Osud jej pripravil ťažký 
život, ale vraví, že aj keď niekedy bol nedo-
statok a chudoba, o to viacej bolo k dostaniu 
ľudskej spolupatričnosti a citu. Ľudia si k sebe 
cestu hľadali a neohradzovali sa vysokými 
múrmi. Tak som sa jej opýtala, ako vyzerali tie 
ich Vianoce.
Ako si spomínate na čas pred Vianocami? 
Pred Vianocami sa driapalo perie. To sme cho-
dili z domu do domu. Staré ženy tam rozprá-
vali príbehy o duchoch a mátohách a my sme 
sa ako deti báli. Keď bola robota hotová, tak sa 
dával oldomáš – čaj s rumom a koláče.

Aké to boli koláče, také ako dnes?
Nie, kdeže! Niekedy boli v kuchyniach pece 
s prípeckom – joj, ako bolo na prípecku len 
teplo! O pare sme ani nechyrovali. No a v nich 
sa piekli koláče, také obyčajné. My sme 
v takejto peci aj chlieb piekli. Zamiesilo sa 
cesto, nechalo sa vykysnúť, potom sa na-
robili chleby, potreli vodou, pokmínovali 
a dali piecť. Pec sa musela predtým vykúriť 
suchým makovišťom. A chlieb vydržal aj 
tri týždne. Mali sme kravku, mlieko, maslo. 
A aký bol dobrý ten chlebík! Nie ako dnes, 
mrví sa.

Kedy sa vlastne začali Vianoce?
 No to bolo už koncom novembra. 
Začali sme chodiť do kostola 
na roráty. A to sme cho-
dili zavčasu, už ráno 
o šiestej. Brodili sme 
sa snehom, vtedy 
bolo snehu veľa.

Mali ste aj 
s t r o m č e k 
a pod ním 
darčeky?
Smrek sme 
vždy máva-
li, chodili 
sem pre-
dávať. 

A ten sa potom ozdobil jabĺčkami, orechmi. 
A namiesto salónok sme zabalili do papieri-
ka kocky cukru. Pod stromčekom sme mávali 
len jablká, pomaranče. Darčeky neboli. A pod 
stromček sme si všetci museli pred večerou 
kľaknúť a pomodliť sa Anjel pána.

Čo ste jedli na štedrovečernú večeru? 
No ryba nebola. To až potom, neskôr. Boli 
pupáky s medom a makom alebo kto chcel, 
mohol si dať s orechmi. Ale pred večerou ešte 
mama medzi oblátky vložila bolehlav a mali 
sme kra- vičku, tak šla k 
n e j s tým. A 

s v ä t e -
n o u 

vo -

dou 
s a 

p o -
svätili 

všetky zvieratá v stajni. Až potom sme my šli 
jesť.

Kapustnicu ste nemali?
Nie. Len tie pupáky. Ale spomínam si, že do 
pálenky dali cukor, aby bola sladká pre deti 
a tak sme si priali šťastné a veselé svi-
atky. Mama nám robila na čelo me-
dom krížik. A ešte sme mali oblátky 
s medom. A na štedrý večer musel byť každý 
doma, nikde sa nechodilo. 

Nebol televízor, čo ste robili po večeri?
Ani som poriadne nedovečerala 
a už ma čakali pred domom kamarátky. Šli sme 
spievať po dedine koledy - Pásli ovce valasi pri 
Betlémskom salaši. A aj sme vinšovali, sklonili 
sme sa ku kľúčovej dierke a tak sme do nej ho-
vorili ...“Vinšujem vám, milí páni, šťastie bož-
ské požehnaní, vinšujem tomuto domu všetko 
dobré.“ No a za koledovanie nám dali jabĺčko, 
orechy, sem-tam korunku, ale to veľmi málo. A 
tak sme sa zišli v strede dediny a tam už hrali 
Cigáni.

Chodili spievať koledy aj dospelí?  
Nie, dospelí nie. Len mládež. A potom sme šli 
spolu na polnočnú do kostola. Hlásnik Bartoš 
odtrúbil dvanástu hodinu a my sme šli na pol-
nočnú. A chlapci ešte strieľali s kľúčikmi. Tam 
do nich napchali pušného prachu a búchali 
s nimi. Dospelí chodili vinšovať po rodine.

A tak to bolo aj na Nový rok, len sa vinšovalo 
inšie. Veselo bolo, aj keď sa žilo ťažšie. Ľu-

dia boli iní.

Toľko zo spomienok. Sedeli sme 
spolu v kuchyni a jej rozprávanie 

by sa dalo počúvať dlho. Roz-
právala mi aj o tom, ako sa 

v zime narobili, šúpali ku-
kuricu a šúpolie dávali 

kravám. Keď chce-
la na hlavu nový 

ručník, musela si 
ho ísť odrobiť na 
pole. Nič nedo-
stala zadarmo. 
Ale pri jej roz-

právaní o Vi-
anociach ich 
bolo cítiť 

č l o v e č i -
nou.  

 - BH -

Keď Vianoce voňali človečinou

Pred Vianocami sa driapalo perie. To sme cho-Pred Vianocami sa driapalo perie. To sme cho-Pred Vianocami sa driapalo perie. To sme cho-Pred Vianocami sa driapalo perie. To sme cho-Pred Vianocami sa driapalo perie. To sme cho-Pred Vianocami sa driapalo perie. To sme cho-Pred Vianocami sa driapalo perie. To sme cho-Pred Vianocami sa driapalo perie. To sme cho-
dili z domu do domu. Staré ženy tam rozprá-dili z domu do domu. Staré ženy tam rozprá-dili z domu do domu. Staré ženy tam rozprá-dili z domu do domu. Staré ženy tam rozprá-dili z domu do domu. Staré ženy tam rozprá-dili z domu do domu. Staré ženy tam rozprá-dili z domu do domu. Staré ženy tam rozprá-dili z domu do domu. Staré ženy tam rozprá-dili z domu do domu. Staré ženy tam rozprá-dili z domu do domu. Staré ženy tam rozprá-dili z domu do domu. Staré ženy tam rozprá-dili z domu do domu. Staré ženy tam rozprá-
vali príbehy o duchoch a mátohách a my sme vali príbehy o duchoch a mátohách a my sme vali príbehy o duchoch a mátohách a my sme vali príbehy o duchoch a mátohách a my sme vali príbehy o duchoch a mátohách a my sme vali príbehy o duchoch a mátohách a my sme vali príbehy o duchoch a mátohách a my sme vali príbehy o duchoch a mátohách a my sme vali príbehy o duchoch a mátohách a my sme vali príbehy o duchoch a mátohách a my sme vali príbehy o duchoch a mátohách a my sme vali príbehy o duchoch a mátohách a my sme vali príbehy o duchoch a mátohách a my sme vali príbehy o duchoch a mátohách a my sme vali príbehy o duchoch a mátohách a my sme vali príbehy o duchoch a mátohách a my sme 
sa ako deti báli. Keď bola robota hotová, tak sa sa ako deti báli. Keď bola robota hotová, tak sa sa ako deti báli. Keď bola robota hotová, tak sa sa ako deti báli. Keď bola robota hotová, tak sa sa ako deti báli. Keď bola robota hotová, tak sa sa ako deti báli. Keď bola robota hotová, tak sa sa ako deti báli. Keď bola robota hotová, tak sa sa ako deti báli. Keď bola robota hotová, tak sa sa ako deti báli. Keď bola robota hotová, tak sa sa ako deti báli. Keď bola robota hotová, tak sa sa ako deti báli. Keď bola robota hotová, tak sa sa ako deti báli. Keď bola robota hotová, tak sa sa ako deti báli. Keď bola robota hotová, tak sa sa ako deti báli. Keď bola robota hotová, tak sa 
dával oldomáš – čaj s rumom a koláče.dával oldomáš – čaj s rumom a koláče.dával oldomáš – čaj s rumom a koláče.dával oldomáš – čaj s rumom a koláče.

Aké to boli koláče, také ako dnes?Aké to boli koláče, také ako dnes?Aké to boli koláče, také ako dnes?
Nie, kdeže! Niekedy boli v kuchyniach pece Nie, kdeže! Niekedy boli v kuchyniach pece Nie, kdeže! Niekedy boli v kuchyniach pece Nie, kdeže! Niekedy boli v kuchyniach pece 
s prípeckom – joj, ako bolo na prípecku len s prípeckom – joj, ako bolo na prípecku len s prípeckom – joj, ako bolo na prípecku len 
teplo! O pare sme ani nechyrovali. No a v nich teplo! O pare sme ani nechyrovali. No a v nich teplo! O pare sme ani nechyrovali. No a v nich teplo! O pare sme ani nechyrovali. No a v nich teplo! O pare sme ani nechyrovali. No a v nich teplo! O pare sme ani nechyrovali. No a v nich 
sa piekli koláče, také obyčajné. My sme sa piekli koláče, také obyčajné. My sme sa piekli koláče, také obyčajné. My sme sa piekli koláče, také obyčajné. My sme sa piekli koláče, také obyčajné. My sme sa piekli koláče, také obyčajné. My sme sa piekli koláče, také obyčajné. My sme sa piekli koláče, také obyčajné. My sme sa piekli koláče, také obyčajné. My sme 
v takejto peci aj chlieb piekli. Zamiesilo sa v takejto peci aj chlieb piekli. Zamiesilo sa v takejto peci aj chlieb piekli. Zamiesilo sa v takejto peci aj chlieb piekli. Zamiesilo sa v takejto peci aj chlieb piekli. Zamiesilo sa v takejto peci aj chlieb piekli. Zamiesilo sa v takejto peci aj chlieb piekli. Zamiesilo sa v takejto peci aj chlieb piekli. Zamiesilo sa v takejto peci aj chlieb piekli. Zamiesilo sa v takejto peci aj chlieb piekli. Zamiesilo sa v takejto peci aj chlieb piekli. Zamiesilo sa v takejto peci aj chlieb piekli. Zamiesilo sa v takejto peci aj chlieb piekli. Zamiesilo sa 
cesto, nechalo sa vykysnúť, potom sa na-cesto, nechalo sa vykysnúť, potom sa na-cesto, nechalo sa vykysnúť, potom sa na-cesto, nechalo sa vykysnúť, potom sa na-cesto, nechalo sa vykysnúť, potom sa na-cesto, nechalo sa vykysnúť, potom sa na-cesto, nechalo sa vykysnúť, potom sa na-cesto, nechalo sa vykysnúť, potom sa na-cesto, nechalo sa vykysnúť, potom sa na-cesto, nechalo sa vykysnúť, potom sa na-cesto, nechalo sa vykysnúť, potom sa na-cesto, nechalo sa vykysnúť, potom sa na-cesto, nechalo sa vykysnúť, potom sa na-cesto, nechalo sa vykysnúť, potom sa na-cesto, nechalo sa vykysnúť, potom sa na-cesto, nechalo sa vykysnúť, potom sa na-cesto, nechalo sa vykysnúť, potom sa na-cesto, nechalo sa vykysnúť, potom sa na-cesto, nechalo sa vykysnúť, potom sa na-cesto, nechalo sa vykysnúť, potom sa na-cesto, nechalo sa vykysnúť, potom sa na-cesto, nechalo sa vykysnúť, potom sa na-
robili chleby, potreli vodou, pokmínovali robili chleby, potreli vodou, pokmínovali robili chleby, potreli vodou, pokmínovali robili chleby, potreli vodou, pokmínovali robili chleby, potreli vodou, pokmínovali robili chleby, potreli vodou, pokmínovali robili chleby, potreli vodou, pokmínovali robili chleby, potreli vodou, pokmínovali robili chleby, potreli vodou, pokmínovali robili chleby, potreli vodou, pokmínovali robili chleby, potreli vodou, pokmínovali robili chleby, potreli vodou, pokmínovali robili chleby, potreli vodou, pokmínovali robili chleby, potreli vodou, pokmínovali robili chleby, potreli vodou, pokmínovali robili chleby, potreli vodou, pokmínovali 
a dali piecť. Pec sa musela predtým vykúriť a dali piecť. Pec sa musela predtým vykúriť a dali piecť. Pec sa musela predtým vykúriť a dali piecť. Pec sa musela predtým vykúriť a dali piecť. Pec sa musela predtým vykúriť a dali piecť. Pec sa musela predtým vykúriť a dali piecť. Pec sa musela predtým vykúriť a dali piecť. Pec sa musela predtým vykúriť a dali piecť. Pec sa musela predtým vykúriť a dali piecť. Pec sa musela predtým vykúriť 
suchým makovišťom. A chlieb vydržal aj suchým makovišťom. A chlieb vydržal aj suchým makovišťom. A chlieb vydržal aj suchým makovišťom. A chlieb vydržal aj suchým makovišťom. A chlieb vydržal aj suchým makovišťom. A chlieb vydržal aj suchým makovišťom. A chlieb vydržal aj suchým makovišťom. A chlieb vydržal aj suchým makovišťom. A chlieb vydržal aj suchým makovišťom. A chlieb vydržal aj suchým makovišťom. A chlieb vydržal aj suchým makovišťom. A chlieb vydržal aj suchým makovišťom. A chlieb vydržal aj suchým makovišťom. A chlieb vydržal aj suchým makovišťom. A chlieb vydržal aj 
tri týždne. Mali sme kravku, mlieko, maslo. tri týždne. Mali sme kravku, mlieko, maslo. tri týždne. Mali sme kravku, mlieko, maslo. tri týždne. Mali sme kravku, mlieko, maslo. tri týždne. Mali sme kravku, mlieko, maslo. tri týždne. Mali sme kravku, mlieko, maslo. tri týždne. Mali sme kravku, mlieko, maslo. tri týždne. Mali sme kravku, mlieko, maslo. tri týždne. Mali sme kravku, mlieko, maslo. 
A aký bol dobrý ten chlebík! Nie ako dnes, A aký bol dobrý ten chlebík! Nie ako dnes, A aký bol dobrý ten chlebík! Nie ako dnes, A aký bol dobrý ten chlebík! Nie ako dnes, A aký bol dobrý ten chlebík! Nie ako dnes, A aký bol dobrý ten chlebík! Nie ako dnes, A aký bol dobrý ten chlebík! Nie ako dnes, A aký bol dobrý ten chlebík! Nie ako dnes, A aký bol dobrý ten chlebík! Nie ako dnes, A aký bol dobrý ten chlebík! Nie ako dnes, 
mrví sa.mrví sa.mrví sa.mrví sa.mrví sa.

Kedy sa vlastne začali Vianoce?Kedy sa vlastne začali Vianoce?Kedy sa vlastne začali Vianoce?Kedy sa vlastne začali Vianoce?Kedy sa vlastne začali Vianoce?Kedy sa vlastne začali Vianoce?Kedy sa vlastne začali Vianoce?Kedy sa vlastne začali Vianoce?Kedy sa vlastne začali Vianoce?Kedy sa vlastne začali Vianoce?Kedy sa vlastne začali Vianoce?
 No to bolo už koncom novembra.  No to bolo už koncom novembra.  No to bolo už koncom novembra.  No to bolo už koncom novembra.  No to bolo už koncom novembra.  No to bolo už koncom novembra.  No to bolo už koncom novembra. 
Začali sme chodiť do kostola Začali sme chodiť do kostola Začali sme chodiť do kostola Začali sme chodiť do kostola 
na roráty. A to sme cho-na roráty. A to sme cho-na roráty. A to sme cho-na roráty. A to sme cho-
dili zavčasu, už ráno dili zavčasu, už ráno dili zavčasu, už ráno dili zavčasu, už ráno 
o šiestej. Brodili sme o šiestej. Brodili sme o šiestej. Brodili sme 
sa snehom, vtedy sa snehom, vtedy sa snehom, vtedy 
bolo snehu veľa.bolo snehu veľa.

Mali ste aj Mali ste aj Mali ste aj Mali ste aj 
s t r o m č e k s t r o m č e k s t r o m č e k s t r o m č e k 
a pod ním a pod ním a pod ním a pod ním a pod ním a pod ním 
darčeky?darčeky?darčeky?
Smrek sme Smrek sme 
vždy máva-vždy máva-
li, chodili li, chodili 
sem pre-
dávať. dávať. 

mama medzi oblátky vložila bolehlav a mali mama medzi oblátky vložila bolehlav a mali mama medzi oblátky vložila bolehlav a mali mama medzi oblátky vložila bolehlav a mali mama medzi oblátky vložila bolehlav a mali mama medzi oblátky vložila bolehlav a mali mama medzi oblátky vložila bolehlav a mali mama medzi oblátky vložila bolehlav a mali mama medzi oblátky vložila bolehlav a mali 
sme kra-sme kra-sme kra-sme kra- vičku, tak šla k vičku, tak šla k vičku, tak šla k vičku, tak šla k vičku, tak šla k 
n e j s tým. A s tým. A s tým. A s tým. A 

s v ä t e -s v ä t e -
n o u n o u n o u 

vo -

dou dou dou 
s a s a 

p o -p o -
svätili 

Nebol televízor, čo ste robili po večeri?Nebol televízor, čo ste robili po večeri?
Ani som poriadne nedovečerala Ani som poriadne nedovečerala 
a už ma čakali pred domom kamarátky. Šli sme a už ma čakali pred domom kamarátky. Šli sme 
spievať po dedine koledy - Pásli ovce valasi pri spievať po dedine koledy - Pásli ovce valasi pri 
Betlémskom salaši. A aj sme vinšovali, sklonili Betlémskom salaši. A aj sme vinšovali, sklonili 
sme sa ku kľúčovej dierke a tak sme do nej ho-sme sa ku kľúčovej dierke a tak sme do nej ho-
vorili ...vorili ...“Vinšujem vám, milí páni, šťastie bož-“Vinšujem vám, milí páni, šťastie bož-
ské požehnaní, vinšujem tomuto domu všetko ské požehnaní, vinšujem tomuto domu všetko 
dobré.“dobré.“ No a za koledovanie nám dali jabĺčko,  No a za koledovanie nám dali jabĺčko, dobré.“ No a za koledovanie nám dali jabĺčko, dobré.“dobré.“ No a za koledovanie nám dali jabĺčko, dobré.“
orechy, sem-tam korunku, ale to veľmi málo. A orechy, sem-tam korunku, ale to veľmi málo. A 
tak sme sa zišli v strede dediny a tam už hrali tak sme sa zišli v strede dediny a tam už hrali 
Cigáni.Cigáni.

Chodili spievať koledy aj dospelí?  Chodili spievať koledy aj dospelí?  
Nie, dospelí nie. Len mládež. A potom sme šli Nie, dospelí nie. Len mládež. A potom sme šli 
spolu na polnočnú do kostola. Hlásnik Bartoš spolu na polnočnú do kostola. Hlásnik Bartoš 
odtrúbil dvanástu hodinu a my sme šli na pol-odtrúbil dvanástu hodinu a my sme šli na pol-
nočnú. A chlapci ešte strieľali s kľúčikmi. Tam nočnú. A chlapci ešte strieľali s kľúčikmi. Tam nočnú. A chlapci ešte strieľali s kľúčikmi. Tam nočnú. A chlapci ešte strieľali s kľúčikmi. Tam nočnú. A chlapci ešte strieľali s kľúčikmi. Tam nočnú. A chlapci ešte strieľali s kľúčikmi. Tam nočnú. A chlapci ešte strieľali s kľúčikmi. Tam 
do nich napchali pušného prachu a búchali do nich napchali pušného prachu a búchali do nich napchali pušného prachu a búchali do nich napchali pušného prachu a búchali do nich napchali pušného prachu a búchali do nich napchali pušného prachu a búchali do nich napchali pušného prachu a búchali do nich napchali pušného prachu a búchali do nich napchali pušného prachu a búchali do nich napchali pušného prachu a búchali do nich napchali pušného prachu a búchali do nich napchali pušného prachu a búchali do nich napchali pušného prachu a búchali do nich napchali pušného prachu a búchali do nich napchali pušného prachu a búchali 
s nimi. Dospelí chodili vinšovať po rodine.s nimi. Dospelí chodili vinšovať po rodine.s nimi. Dospelí chodili vinšovať po rodine.s nimi. Dospelí chodili vinšovať po rodine.s nimi. Dospelí chodili vinšovať po rodine.s nimi. Dospelí chodili vinšovať po rodine.s nimi. Dospelí chodili vinšovať po rodine.s nimi. Dospelí chodili vinšovať po rodine.s nimi. Dospelí chodili vinšovať po rodine.s nimi. Dospelí chodili vinšovať po rodine.s nimi. Dospelí chodili vinšovať po rodine.s nimi. Dospelí chodili vinšovať po rodine.s nimi. Dospelí chodili vinšovať po rodine.s nimi. Dospelí chodili vinšovať po rodine.s nimi. Dospelí chodili vinšovať po rodine.s nimi. Dospelí chodili vinšovať po rodine.s nimi. Dospelí chodili vinšovať po rodine.

A tak to bolo aj na Nový rok, len sa vinšovalo A tak to bolo aj na Nový rok, len sa vinšovalo A tak to bolo aj na Nový rok, len sa vinšovalo A tak to bolo aj na Nový rok, len sa vinšovalo A tak to bolo aj na Nový rok, len sa vinšovalo A tak to bolo aj na Nový rok, len sa vinšovalo A tak to bolo aj na Nový rok, len sa vinšovalo A tak to bolo aj na Nový rok, len sa vinšovalo A tak to bolo aj na Nový rok, len sa vinšovalo A tak to bolo aj na Nový rok, len sa vinšovalo A tak to bolo aj na Nový rok, len sa vinšovalo A tak to bolo aj na Nový rok, len sa vinšovalo A tak to bolo aj na Nový rok, len sa vinšovalo A tak to bolo aj na Nový rok, len sa vinšovalo A tak to bolo aj na Nový rok, len sa vinšovalo A tak to bolo aj na Nový rok, len sa vinšovalo A tak to bolo aj na Nový rok, len sa vinšovalo A tak to bolo aj na Nový rok, len sa vinšovalo A tak to bolo aj na Nový rok, len sa vinšovalo A tak to bolo aj na Nový rok, len sa vinšovalo 
inšie. Veselo bolo, aj keď sa žilo ťažšie. Ľu-inšie. Veselo bolo, aj keď sa žilo ťažšie. Ľu-inšie. Veselo bolo, aj keď sa žilo ťažšie. Ľu-inšie. Veselo bolo, aj keď sa žilo ťažšie. Ľu-inšie. Veselo bolo, aj keď sa žilo ťažšie. Ľu-inšie. Veselo bolo, aj keď sa žilo ťažšie. Ľu-inšie. Veselo bolo, aj keď sa žilo ťažšie. Ľu-inšie. Veselo bolo, aj keď sa žilo ťažšie. Ľu-inšie. Veselo bolo, aj keď sa žilo ťažšie. Ľu-inšie. Veselo bolo, aj keď sa žilo ťažšie. Ľu-inšie. Veselo bolo, aj keď sa žilo ťažšie. Ľu-inšie. Veselo bolo, aj keď sa žilo ťažšie. Ľu-inšie. Veselo bolo, aj keď sa žilo ťažšie. Ľu-inšie. Veselo bolo, aj keď sa žilo ťažšie. Ľu-inšie. Veselo bolo, aj keď sa žilo ťažšie. Ľu-inšie. Veselo bolo, aj keď sa žilo ťažšie. Ľu-inšie. Veselo bolo, aj keď sa žilo ťažšie. Ľu-inšie. Veselo bolo, aj keď sa žilo ťažšie. Ľu-inšie. Veselo bolo, aj keď sa žilo ťažšie. Ľu-

dia boli iní.dia boli iní.

Toľko zo spomienok. Sedeli sme Toľko zo spomienok. Sedeli sme Toľko zo spomienok. Sedeli sme Toľko zo spomienok. Sedeli sme Toľko zo spomienok. Sedeli sme Toľko zo spomienok. Sedeli sme 
spolu v kuchyni a jej rozprávanie spolu v kuchyni a jej rozprávanie spolu v kuchyni a jej rozprávanie spolu v kuchyni a jej rozprávanie spolu v kuchyni a jej rozprávanie spolu v kuchyni a jej rozprávanie spolu v kuchyni a jej rozprávanie spolu v kuchyni a jej rozprávanie spolu v kuchyni a jej rozprávanie spolu v kuchyni a jej rozprávanie spolu v kuchyni a jej rozprávanie spolu v kuchyni a jej rozprávanie spolu v kuchyni a jej rozprávanie 

by sa dalo počúvať dlho. Roz-by sa dalo počúvať dlho. Roz-by sa dalo počúvať dlho. Roz-by sa dalo počúvať dlho. Roz-by sa dalo počúvať dlho. Roz-by sa dalo počúvať dlho. Roz-by sa dalo počúvať dlho. Roz-by sa dalo počúvať dlho. Roz-by sa dalo počúvať dlho. Roz-by sa dalo počúvať dlho. Roz-by sa dalo počúvať dlho. Roz-by sa dalo počúvať dlho. Roz-by sa dalo počúvať dlho. Roz-by sa dalo počúvať dlho. Roz-by sa dalo počúvať dlho. Roz-by sa dalo počúvať dlho. Roz-by sa dalo počúvať dlho. Roz-by sa dalo počúvať dlho. Roz-by sa dalo počúvať dlho. Roz-
právala mi aj o tom, ako sa právala mi aj o tom, ako sa právala mi aj o tom, ako sa právala mi aj o tom, ako sa právala mi aj o tom, ako sa právala mi aj o tom, ako sa právala mi aj o tom, ako sa právala mi aj o tom, ako sa právala mi aj o tom, ako sa právala mi aj o tom, ako sa právala mi aj o tom, ako sa právala mi aj o tom, ako sa právala mi aj o tom, ako sa právala mi aj o tom, ako sa právala mi aj o tom, ako sa právala mi aj o tom, ako sa právala mi aj o tom, ako sa právala mi aj o tom, ako sa právala mi aj o tom, ako sa právala mi aj o tom, ako sa 

v zime narobili, šúpali ku-v zime narobili, šúpali ku-v zime narobili, šúpali ku-v zime narobili, šúpali ku-v zime narobili, šúpali ku-v zime narobili, šúpali ku-v zime narobili, šúpali ku-v zime narobili, šúpali ku-v zime narobili, šúpali ku-v zime narobili, šúpali ku-v zime narobili, šúpali ku-v zime narobili, šúpali ku-v zime narobili, šúpali ku-v zime narobili, šúpali ku-v zime narobili, šúpali ku-
kuricu a šúpolie dávali kuricu a šúpolie dávali kuricu a šúpolie dávali kuricu a šúpolie dávali kuricu a šúpolie dávali kuricu a šúpolie dávali kuricu a šúpolie dávali kuricu a šúpolie dávali kuricu a šúpolie dávali kuricu a šúpolie dávali kuricu a šúpolie dávali kuricu a šúpolie dávali kuricu a šúpolie dávali kuricu a šúpolie dávali kuricu a šúpolie dávali kuricu a šúpolie dávali 

kravám. Keď chce-kravám. Keď chce-kravám. Keď chce-kravám. Keď chce-kravám. Keď chce-kravám. Keď chce-
la na hlavu nový la na hlavu nový 

ručník, musela si ručník, musela si 
ho ísť odrobiť na ho ísť odrobiť na 
pole. Nič nedo-pole. Nič nedo-
stala zadarmo. stala zadarmo. 
Ale pri jej roz-Ale pri jej roz-Ale pri jej roz-

právaní o Vi-právaní o Vi-právaní o Vi-právaní o Vi-právaní o Vi-
anociach ich anociach ich anociach ich anociach ich anociach ich anociach ich 
bolo cítiť bolo cítiť bolo cítiť bolo cítiť bolo cítiť bolo cítiť bolo cítiť bolo cítiť 

č l o v e č i -č l o v e č i -č l o v e č i -č l o v e č i -č l o v e č i -č l o v e č i -č l o v e č i -č l o v e č i -č l o v e č i -
nou.  

 - BH -



Keď sa október schýli ku koncu, ľudia začí-
najú viac navštevovať cintoríny. S úmyslom 
nielen s tichou modlitbou na perách a spo-
mienkou v srdci postáť nad hrobom, ale aj 
upraviť i skrášliť posledné miesto odpočinku 
blízkeho zosnulého. 

Jeden náš rodák tiež prišiel zapáliť sviečku na 
hroby na bohunický cintorín a zdesene poze-
ral na spúšť, ktorú uvidel. A to bol ten pohľad, 
ktorý zabolel – vandalom padli za obeť totiž-
to detské hroby. Porozbíjané sošky anjelikov, 
prasknuté tabuľky (aj na okolitých hroboch) 
a neuveriteľná kopa odpadkov je úbohá vizit-
ka. Mládeži, ktorá tam máva „stretká“, sa až 
tak veľmi žiada kopnúť do niečoho, obhádzať 

cigaretovými škatuľkami a obalmi zo sladkos-
tí hroby? Okolie grófskej hrobky tiež svieti 
odpadkami, dokonca vo vetracích otvoroch 
sú napchané tégliky od jogurtov a iných po-
chutín. Čudujeme sa, že na cintorín chodia aj 
jesť a piť. A že im tam vôbec chutí. 
Môžeme ich prostredníctvom tohto článku, ak 
ich vôbec obecné noviny zaujímajú, požiadať, 
aby nepoškodzovali hroby ani nenechávali od-
padky po sebe? Spomeňte si vždy na bolesť v 
srdci pozostalých, ktorí si nájdu takto zničený 
hrobček. Nerozbíjajte anjelov, tí symbolizujú 
dieťa, ktoré v ňom leží. 
Kiežby sa už takého veci nestávali!

Viac foto nájdete na http://www.jaslovske-
bohunice.sk/sk/Obec/Fotogalerie/Rok-2013/
Vandali-na-cintorine.html . 

- Text a foto: MR -
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Budova zdravotného strediska sa medzi vyno-
venými bytovkami krčí, akoby sa hanbila za 
to, v akom je stave. Vymenovávať nedostatky 
nemá ani význam. Všetko potrebuje opravu. 
Tak sme začali s tým, čo bolo najhoršie. S vý-
menou okien. Možno si niektorí aj pofr� ali, 
keď sme asi na týždeň znefunkčnili ambulan-
cie obvodnej a zubnej lekárky a lekáreň. Ale 
bolo to nevyhnutné.  Postupne budeme opra-
vovať celú budovu aj s okolím. 
Keď som sa dozvedela, že počas výmeny okien 
niekto poslal Inšpektorát práce na kontrolu,  
už ma nič neprekvapilo. Našťastie, všetko bolo 
v poriadku. Ak by to tak nebolo, zle by nemala 
obec, ale � rma, ktorú sme si objednali, a ktorá 
zamestnáva v prevažnej väčšine občanov našej 
obce. 

 - Božena Krajčovičová, starostka -

Začali sme oknami

Výmena okien na Zdravotnom stredisku        - Foto: GN -

Už v minulom čísle sme písali o tom, že čis-
tiareň odpadových vôd bola v rokoch 2002 – 
2006 zrekonštruovaná, ale nebola skolaudova-
ná. Dlhé roky plnila funkciu žumpy, pretože... 
Čo mám ďalej napísať? To, že lis na kaly bol 
nefunkčný? Že bol dodaný pásový lis, ale v 
projekte skutočného vyhotovenia je závitový? 
Že namiesto potrubia priemeru 150 mm je 
tam potrubie o priemere 80 mm? Že nefungo-
vali čerpadlá? A tak by som mohla pokračovať. 
V tomto prípade musím poďakovať človeku, 
ktorý poslal podnet na vtedajší Krajský úrad 
životného prostredia. Pretože na ČOV bol stav, 
ktorý si vyžadoval neodkladnú rekonštrukciu. 
Len pri tejto rekonštrukcii sa nerátalo s tak veľ-
kým  množstvom kalu usadeným v nádržiach. 
Bolo ho viac ako 500 ton a za jeho  likvidáciu 
obec zaplatí minimálne tridsaťtisíc eur.  Až na 
terénne úpravy bola  rekonštrukcia ukončená 
koncom novembra 2013 a 13. decembra začalo 
kolaudačné konanie. Zostáva veriť, že teraz už 
bude ČOV prevádzkyschopná  a v potoku Bla-
va bude pulzovať život. 

 - Božena Krajčovičová, starostka -

ČOV – nekonečný príbeh?

Zrekonštruovaná ČOV musí najprv fungovať v skúšobnej prevádzke     - Foto: GN -

Keďpohľad zabolí
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V stredu 5. decembra 2013 sa na obecnom 
úrade v Jaslovských Bohuniciach konalo ne-
formálne stretnutie za účasti generálneho ria-
diteľa oddelenia pre dohľad a hodnotenie in-
vestícií na Ministerstve plánovania a investícií 

Vietnamskej republiky  Nguyen  Xuan Tu, za 
organizáciu VARANS (Vietnamská agentúra 
pre radiačnú a jadrovú bezpečnosť) bol prí-
tomný pán  Doan Quang Tuyen. Sprevádzal 
ich Ing. Peter Líška, podpredseda Predstaven-
stva spoločnosti VÚJE. Cieľom ich návštevy 
bol záujem oboznámiť sa s obcou Jaslovské 
Bohunice, ktorá má na svojom území atómovú 
elektráreň.  
Vietnam chce na svojom území  vybudovať 

prvú jadrovú elektráreň, na ktorú im Rusko 
poskytlo štátnu pôžičku vo výške ôsmich mi-
liárd dolárov.  Zaujímalo ich všetko.  Počnúc 
výstavbou jadrových elektrární, cez haváriu 
jadrovej elektrárne až po samotný život obce a 
jej obyvateľov. Po obhliadke obce sa lúčili slo-
vami: „Pre nás by bolo najlepšie, keby takáto 
elektráreň bola v každom meste.“ 

- Božena Krajčovičová, starostka -

Ustanovujúce 
zastupiteľstvo 

Trnavského 
samosprávneho kraja

V aule Materiálovo-technologickej fakulty 
STU na Paulínskej ulici sa  6.12.2013 v do-
poludňajších hodinách konalo ustanovujú-
ce zasadnutie novozvoleného zastupiteľstva 
TTSK, o ktorom rozhodli voliči v nedávnych 
regionálnych voľbách. Na  ňom zložil sľub 
jeho predseda Ing. Tibor Mikuš a 39 novozvo-
lených poslancov. Medzi pozvanými nechýbali 
ani starostky a starostovia  obcí patriacich pod 
TTSK.

- Božena Krajčovičová, starostka -

V sobotu 7.12.2013 sa členovia FS Blavanka a 
deti z Blavančeku predstavili na vianočných 
trhoch na Staromestskom námestí v Brati-
slave. Snežilo a fúkal studený vietor, ktorý sa 
zavŕtal až pod načechrané rukávce krojov. Ale 
vydržali jedni aj druhí a svoju obec dôstojne 
reprezentovali. Oba súbory mali svoje pásmo 
spevu a nakoniec odspievali dve spoločné 
piesne. Najväčším zadosťučinením bol potlesk 
v hľadisku. Najviac sa mi páčila reakcia člena 
Blavanky, keď odpovedal na otázku dvoch po-
slucháčok: „Odkiaľ ste?“ Odpovedal: „My sme 
z Jaslovských Bohuníc a odtiaľ vám posielame 
energiu.“

- Božena Krajčovičová, starostka -

„My vám 
posielame energiu“

Návšteva z Vietnamu v zasadačke obecného úradu            - Foto: ZK -

Vietnamcom 
sa u nás páčilo

24.01.2014 
Rodičovský ples v Spoločenskom dome 

PD Jaslovské Bohunice
16.02.2014 

privítame deti narodené v roku 2013 
s trvalým pobytom v našej obci

22.02.2014 
detský maškarný ples

01.03.2014 
fašiangový sprievod a pochovanie basy 

11.04.2014
 na oslavy Veľkej noci sa spoločne 
pripravíme zhotovením rôznych 
veľkonočných špecialít a koláčov

12.04.2014
 brigáda k Medzinárodnému dňu Zeme

Úputavky na rok 2014
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Z podnetu starostky obce Boženy 
Krajčovičovej a predsedníčky ÚJD 
SR Marty Žiakovej sa konalo 27. 
novembra v SD PD Jaslovské Bohunice 
stretnutie občanov so zástupcami ÚJD 
SR a spoločností JAVYS a.s., JESS a.s. 
a SE a.s., všetky so sídlom v Bratislave.  
Takéto zloženie mohlo znamenať len jedno: 

témou bola jadrová energetika a bezpečnosť 
prevádzky atómových elektrární. Účelom 
stretnutia bolo odpovedať na otázky 
občanov. Ku koncu novembra mala obec 
2070 obyvateľov. V prezenčnej listine bolo 
zapísaných okrem hostí 45 ľudí.
Pozvanie prijali odborníci, ktorí v súčasnej 
dobe reprezentujú v danej oblasti u nás na 
Slovensku špičku. Za ÚJD SR predsedníčka 
Ing. Marta Žiaková CSc., Ing. Imrich Smrtník – 
riaditeľ odboru jadrovej bezpečnosti, Ing. Juraj 
Homola – riaditeľ odboru RAO a vyraďovania 
jadrových zariadení, JUDr. Martin Pospíšil 
– riaditeľ legislatívno-právneho odboru a Dr. 
Dagmar Zemanová – riaditeľka kancelárie 
úradu,  za JAVYS to bol člen predstavenstva 
a riaditeľ divízie bezpečnosti Ing. Ján 
Horváth,  Ing. Miroslav Božík – riaditeľ 
divízie nakladania s RAO a VJP, hovorca 
Ing. Dobroslav Dobák  JESS a.s. zastupoval 
predseda predstavenstva a generálny riaditeľ  
Ing. Štefan Šabík, zo SE a.s. prišiel manažér 
prevádzky EBO V-2 Ing. Anton Venhart a Ing. 
Róbert Holý, vedúci komunikácie SE a.s. Každý 
zástupca krátko predstavil svoju spoločnosť a 
potom prišli na rad otázky. Písomne položili 
otázky šiesti občania a dvoma občanmi boli  
otázky položené priamo. Na všetky bolo 
odpovedané.  Z odpovedí sme sa dozvedeli 
viacero zaujímavostí.

Špičkové havarijné stredisko
V areáli EBO V-2 vyrástlo nové havarijné 
stredisko, ktoré je jedným z najmodernejších 
v Európe aj na svete, čo uznali aj odborníci 
z Japonska, ktorí tu boli. SE a.s. ako jedny 
z prvých atómových elektrární ukončili 

a v predstihu riešili projekt „ťažkej havárie“ 
na atómových blokoch a prijali opatrenia na 
zabránenie havárií podobných ako Černobyľ, 
Fukušima.  

Likvidácia RAO  
Likvidácia rádioaktívnych odpadov 
(RAO) je veľmi špeci� cká činnosť, ako 

oboznámil Ing. Božík. Tento odpad je po 
spracovaní a úprave uložený v lokalite 
Mochovce  až na dobu 300 rokov, po tejto 
dobe môže byť uvoľnený do životného 
prostredia. V Jaslovských Bohuniciach
je medzisklad vyhoretého paliva. Robia sa kro
ky a činnosti k tomu, aby bolo vybudované 
hlbinné úložisko aj pre vyhorené palivo. Ide 
o veľmi � nančne a časovo náročný projekt, 
preto pripadá do úvahy na jeho realizáciu 
spojiť viac štátov. Okrem toho je to úloha, 
ktorá sa plánuje v horizonte nejakých 50 rokov.
U nás sa spracováva aj RAO z Čiech (JE 
Dukovany), spracovaný odpad sa celý vracia 
pôvodcovi a nezostáva na Slovensku. 

Výstavba atómky je dlhodobý projekt  
Na otázku, kedy už bude dostavaný 3. a 4. blok 
EMO Ing. Venhardt povedal, že nikde na svete 

sa žiadna atómka nedokončila v plánovanom 
termíne a za naplánované � nančné prostriedky.  

Mochovce aj napriek časovému sklzu budú 
dostavané a bezpečné. Okrem toho povedal, že 
v najbližšom čase požiadajú SE a.s. o predĺženie 
životnosti EBO, ktorá by mala končiť
v roku 2018.  Plánujú životnosť posunúť o 
ďalších 40 rokov. Ako poznamenal, pre SE a.s. 
je zaujímavé aj zásobovanie teplom obyvateľov. 
A pokiaľ sa sami nerozhodneme pre 
alternatívny zdroj, počas trvania prevádzky V2 
bude pre obec Jaslovské Bohunice dodávané 
teplo, ktoré podľa ich výpočtov tvorí 3% ich 
výkonu.

Prehodnocovanie bezpečnosti sa robí 
pravidelne
A v rôznych intervaloch, ako vysvetlila Marta 
Žiaková. Veľká previerka bezpečnosti sa robí 
raz za 10 rokov. A na jej základe dostáva 
elektráreň povolenie na ďalšiu činnosť alebo sa 
odstavuje.

Bude nová elektráreň?
Ako povedal Ing. Štefan Šabík, informácie 
v tomto smere sú veľmi skromné. Pokiaľ sa 
začne s výstavbou, tak to nebude skorej ako 
o 15 rokov. To je obdobie , kedy  sa všetko pripraví. 
No a potom je najdôležitejšou podmienkou 
začatia – mať na to � nančné prostriedky. Na 
výstavbu atómky je potrebné okolo 4-6 mld. 
€. Ak bude aj investor, tak výstavba bude 
trvať minimálne 6 rokov. Zatiaľ je všetko vo 
fáze prípravy . Začal sa proces posudzovania 
vplyvu projektu na ŽP (EIA) a bude trvať 
ďalších 2,5 roka. Je to len predpoklad, ale 
s výstavbou sa nezačne pred rokom 2025. Podľa 
neho je nevyhnutné, aby sme si pripravovali 
nový zdroj elektriny, lebo keď jej už bude 
nedostatok, bude neskoro začať o tom hovoriť. 
V každom prípade je pre výstavbu potrebný 
súhlas regiónu.
Všetky práce, ktoré sa doteraz vykonávali a 
vykonávajú sú v súlade so zákonmi. 

Zvukový a obrazový záznam zo stretnutia 
môžete vidieť na našej káblovej televízii.

- Text a foto: BH -

Zástupcovia spoločnosti JESS a.s., ÚJD SR, obce, SE a.s. a JAVYS a.s

Zástupcovia spoločnosti Javys, zľava:  Ing. Miroslav Božík, Ing. Ján Horváth, Ing. Dobroslav Dobák

Záujem o stretnutie občanov so zástupcami jadra bol malý
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Koniec roka sa blíži rýchlosťou blesku, a tak 
aj pre členov FS Blavanka nastáva čas, aby 
zhodnotili svoju činnosť v oblasti folklóru.  
Vždy na konci roka a začiatkom toho 
nového je situácia neistá. Všade na úradoch 
sa plánuje, rozhoduje, aké akcie budú obce 
a mestá usporadúvať, a preto ani my nevieme, 
kde sa všade v danom roku ocitneme, čo nás 
čaká, aké vystúpenia budeme absolvovať.

 Rok 2013 bol dobrým rokom. Zúčastnili sme 
sa rôznych akcií nielen v našej, ale i v okolitých 
obciach, dokonca i na Záhorí a v Bratislave.  
Tradíciou sú fašiangy – Pochovávanie basy. 
Nakoľko sme mali ročnú prestávku,  v roku 
2013 sme fašiangy ukončili pochovávaním 
basy. Nadšenie členov bolo veľké, mali záujem 
o rôzne masky, tú svoju si každý tvoril sám. 
Poďakovanie patrí všetkým členom - či už pri 
tvorení kostýmov alebo textov k jednotlivým 
scénkam. Je to práca ťažká a náročná, ktorá si 
vyžaduje tvorivého ducha.  

Tradícia stavania mája
Aká by to bola obec, keby sa v nej nestaval MÁJ 
– „máj, máj, máj zelený pod okienkom stavaný 
....“ - všetci vieme, akú tradíciu vyjadruje. Aj 
tu sme za početnej účasti našich obyvateľov 
ľudovými piesňami, či už ospievanými alebo 
novými, rozveselili srdcia tých, ktorým ľudová 
pieseň prirástla k srdcu. 
Od starostu obce Dolné Dubové Mareka Hrčku 
sme dostali pozvanie pri príležitosti osláv 
Dňa matiek. Náš vhodne pripravený program 
k tomuto sviatku si vypočula plná sála 
mamičiek a starých mám spoločne 
s poslancami. Že sa im program páčil, bolo 
počuť podľa dlhého potlesku. Potom sme si 
ešte pri spoločnom posedení zaspievali s tými, 
ktorí vydržali aj po hlavnom programe.

Oslavy 900. výročia obce
Okrem toho, že už sme mali plán viac-menej istý, 
vždy sme sa pravidelne stretávali na skúškach 
a cvičili, tvorili, plánovali a pripravovali sme 
na veľkú slávnosť našej obce – 900. výročie 
od prvej písomnej zmienky. Nedeľa 23. júna 
sa niesla v znamení osláv, sprievodom obcou 
a poobedňajším programom v am� teátri. 
Prezentovali sme sa folklórnym pásmom 
„Žatva“, ktoré zobrazovalo tradíciu z čias 
našich starých otcov a materí. 

Stretnutie seniorských súborov
Myslia na nás aj v krajskej i v okresnej 
organizácii Jednoty dôchodcov na Slovensku. 

Je ich pekným zvykom, že organizujú stretnutia 
seniorských súborov. Rozhodnutie teraz padlo 
na našu obec. Každý rok sa takéto stretnutia 
organizujú v inom meste aj podľa kapacitných 
a priestorových možností. Pri obhliadke obcou 
sa im zapáčil náš am� teáter a po dohode  
s pani starostkou  sa začala pripravovať akcia 
„Stretnutie seniorských súborov“ pod záštitou 
OO JDS Trnava. 20. júla sa zišlo  dvanásť 
účinkujúcich súborov, každý si zaspieval, 
podebatoval, a prežili sme spoločne krásnu 
slnečnú sobotu. 

Na Záhorí s Moravákmi
Na Záhorí v Kuklove sme boli vlastne prvýkrát. 
I napriek tomu, že horúčava nám dala 
v krojoch riadne zabrať, neboli sme znechutení 
tou páľavou, ale z úprimného privítania sme 
mali radosť, cítili sme pohodu  a stretli sme 
sa aj s členmi súborov priamo z Moravy. Veď 
do Kuklova je to pre nich iba na skok. Slovo 
dalo slovo a vznikla spolupráca s moravským 
súborom. Koncom septembra na našom 
hodovom jarmoku vystúpil v kultúrnom 
programe ženský spevácky zbor PRUŠÁNKY
 z Moravy – obec Prušánky má 2150 obyvateľov. 
Chceli sme zmenu a verím, že sme urobili 
dobre. Priniesli a ukázali niečo nové - spev 
bez sprievodu hudby - čo je veľká zvláštnosť, 
lebo udržať melódiu je veľmi náročné, 
krásne moravské kroje a, samozrejme, piesne 
identické pre ich kraj a región. V obci sa im 
páčilo, boli spokojné a recipročne, ak sa 
podarí, by sme mali v roku 2014 vystúpiť my 
u nich na hodových oslavách. 

V októbri sme spievali seniorom
Mesiac október  - úcta k starším. Športová 
hala Družba v Trnave patrila dva dni 
všetkým seniorom nielen z Trnavy, ale aj 
z okolitých obcí. Bol pre nich pripravený 
bohatý dvojdňový program, kde účinkovali 
od tých najmenších až po najstarších, cez 
amatérov až po profesionálov. Streda 16.10. 
v dopoludňajších hodinách patrila nám – 
Blavanke. Po odspievaní sme sa pokochali 
množstvom stánkov, v ktorých vystavovali 
a ponúkali výrobky všakovakého druhu, 
nehovoriac o tom, že sme sa tam stretli  
s občanmi, ktorí sa v našej obci narodili.

Na oslave u Krupianok
Aké zvláštne, súbor Blavanka účinkuje už 
12 rokov. Ale sú súbory, ktoré omnoho 
dlhšie prezentujú folklórne tradície. Jednou 
z takých je aj súbor KRUPIANKA z Hornej 

Krupej, ktorý 16.11.2013 oslavoval 40. výročie 
založenia. Na tejto slávnosti sme  nechýbali. 
Kyticu sme im uvili z našich krásnych 
ľudových piesní. Zaželali sme im veľa zdravia, 
porozumenia a elánu do ďalších rokov, aby sa 
im darilo pri tvorení ľudového repertoáru. 

Vianočné trhy v Bratislave
Už po piatykrát sme na nich účinkovali. 
Spomedzi 350 súborov sme sa dostali na 
pódium popoludní  7.12. na Hviezdoslavovom 
námestí pri SND. Tento rok bol prizvaný 
aj Blavanček. Môžeme povedať - naši 
nasledovníci.  Za vianočnej atmosféry, vône 
rôznych dobrôt a trhovníkov sme  zavŕšili 
tohoročnú prácu folklórnej speváckej skupiny 
BLAVANKA.

Veľké poďakovanie 
Členom  za ich pozitívny prístup, za pravidelné 
chodenie na skúšky, za pochopenie rodinným 
príslušníkom, pretože práca vo folklóre si 
vyžaduje celého človeka. Každý z nás to 
robí s láskou a zanietenosťou, obetavosťou, 
mnohokrát na úkor rodiny, na úkor svojho 
voľného času, pretože vystúpenia a slávnosti 
sa konajú prevažne v sobotu, resp. v nedeľu. 
Cez pracovné dni sú pracujúci členovia súboru 
ochotní si vziať riadnu dovolenku, aby mohol 
súbor vystúpiť. Je to veľká starosť o kroje, ich 
udržiavanie a obnovovanie. 
Vďaka patrí aj našim muzikantom, ktorí sú 
neodmysliteľnou súčasťou súboru. 
Zostáva mi poďakovať sa aj našim sponzorom, 
ktorí nás udržujú pri živote po � nančnej 
stránke – obec Jaslovské Bohunice a JAVYS, 
a.s. v Bratislave. Vďaka patrí každému, kto sa 
hoc i tou najmenšou službičkou zaslúžil o to, 
aby súbor mohol existovať a fungovať.

Folklór v srdci
Na záver chcem zaželať – nám všetkým - 
veľa zdravia, šťastia, Božieho požehnania, 
spokojnosti, porozumenia, veľa tvorivých 
nápadov a myšlienok, aby ten nastávajúci 
rok 2014 bol o niečo lepší ako bol rok 2013 
a verím, že akcie, o ktorých už vieme, že sa budú  
konať v roku 2014, zvládneme bez akýchkoľvek 
nástrah, v zdraví  a budeme pokračovať v šírení 
ľudových tradícií a rozdávať radosť tým , ktorí 
majú folklór v srdci. 

„Krásne Vianočné sviatky  
a šťastný Nový rok 2014“

  
- Oľga Mikušová -

Máme „len“ dvanásť rokov a za sebou bohatú činnosť 

V našej obci pôsobia viaceré organizácie 
a občianske združenia. Počas celej ich 
existencie viac či menej spolupracujú 
s obcou a podieľajú sa vlastnou aktivitou 
na úspešnom priebehu rôznych podujatí.  
Toto cestou by sme chceli poďakovať za ich 
ústretovosť a úprimnú ochotu dohodnúť 

sa a vždy pomôcť. Ďakujeme všetkým 
predsedom a členom všetkých organizácií 
na území našej obce. Prajeme im v novom 
roku 2014 hlavne veľa zdravia a veríme, 
že naša dobrá spolupráca bude aj naďalej 
pokračovať.   

 - Miroslava Remenárová,  kultúra -

Poďakovanie
organizáciám
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Tvoje srdce je tam, kde je
tvoj poklad. Musíš ho nájsť,
lebo len tak bude mať zmysel

to, čo si cestou zažil.
Paolo Coelho

Krásneho životného jubilea - 100 rokov - sa 29. 
novembra 2013 dožil náš rodák Jozef Lukovič, 
ktorý je na svoj vek  ešte stále vitálny. Pri tejto 
príležitosti sa konala v kostole svätého Michala 
slávnostná svätá omša. Zúčastnili sa jej rodin-
ní príslušníci, priatelia i občania našej obce. 
Starostka obce zaželala oslávencovi k jeho 
nádhernému životnému jubileu najmä mnoho 
zdravia, šťastia a lásky v kruhu svojej rodiny 
a odovzdala mu  kyticu kvetov a darčekový 
kôš. 

- Text a foto: Miroslava Remenárová -

Náš rodák oslavoval 
u nás 100 rokov

100 ročný Jozef Lukovič     

Vzhľadom na aktuálnosť témy výrubu drevín  
pripomíname náležitosti žiadostí o výrub, 
ktoré musia obsahovať:  meno a trvalý pobyt 
žiadateľa ,  katastrálne územie, parcelné číslo 
a druh pozemku, na ktorom drevina rastie, 
a kópiu katastrálnej mapy alebo iný doklad 
umožňujúci identi� káciu dreviny v teréne, 
súhlas vlastníka, správcu, prípadne nájomcu 
(ak mu takéto oprávnenie vyplýva z nájomnej 
zmluvy) pozemku, na ktorom drevina rastie, 
ak žiadateľ nie je jeho vlastníkom (správcom, 
nájomcom), špeci� káciu dreviny, ktorá sa má 
vyrúbať, najmä jej druh, počet, zdravotný stav, 
obvod kmeňa meraný vo výške 130 cm nad 
zemou alebo v mieste najväčšieho obvodu 
kmeňa alebo krovitého porastu, odôvodnenie 
žiadosti. 
Správne poplatky
V súlade s položkou 160 sadzobníka správ-
nych poplatkov, ktorý je súčasťou zákona 
o správnych poplatkoch, je podanie žiadosti 

o vydanie súhlasu na výrub dreviny spoplatne-
ný nasledovne: fyzická osoba 10 €, právnická 
osoba 100 €. 
Vybrané správne poplatky sú príjmom rozpoč-
tu obce, ktorá ich môže použiť výhradne na 
úhradu nákladov spojených so starostlivosťou 
o dreviny rastúce na jej území. V prípade, že 
podaná žiadosť neobsahuje všetky potrebné 
náležitosti podania, obec postupuje v súlade 
so zákonom o správnom konaní. Pri vydáva-
ní súhlasu na výrub dreviny obec v zastúpení 
Spoločným obecným úradom, Kollarová 8, 
91701 Trnava prihliada predovšetkým na druh 
a zdravotný stav dreviny, funkciu a význam 
dreviny pre životné prostredie, závažnosť dô-
vodov, pre ktoré sa výrub povoľuje a predovšet-
kým tú skutočnosť, aby sa výrub uskutočnil 
spravidla v období vegetačného pokoja (od 1. 
októbra do 31. marca). Výrub dreviny možno 
uskutočniť len po predchádzajúcom označení 
obce a po nadobudnutí právoplatnosti obcou 
vydaného súhlasu na výrub dreviny. 
Súhlas na výrub dreviny sa nevyžaduje 
a) na stromy s obvodom kmeňa do 40 cm, me-
raným vo výške 130 cm nad zemou a krovité 
porasty s výmerou do 10 m2 alebo 
b) pri obnove produkčných ovocných drevín, 

ak sa výsadba nových ovocných drevín usku-
toční do 6 mesiacov odo dňa výrubu, 
c) pri bezprostrednom ohrození zdravia alebo 
života človeka alebo značnej škody na majetku, 
d) ak oprávnenie alebo povinnosť výrubu vy-
plýva podľa osobitných predpisov, 
e) na územiach so štvrtým alebo piatym stup-
ňom ochrany, kde je výrub drevín zakázaný, 
f) ak je výrub preukázateľne nevyhnutný na 
zabezpečenie starostlivosti o osobitne chráne-
nú časť prírody a krajiny a ak výrub vykonáva 
organizácia ochrany prírody, 
g) na stromy s obvodom kmeňa do 80cm, me-
raným vo výške 130cm nad zemou, ak rastú 
v súkromných záhradách a záhradkárskych 
osadách. 
Ten, kto z dôvodov uvedených pod písm. b) a 
c) drevinu vyrúbal je povinný túto skutočnosť 
v lehote do 5 dní oznámiť príslušnému orgánu 
organy prírody a krajiny. Je potrebné pozna-
menať, že výrub drevín, ktoré sú zároveň chrá-
nenými rastlinami, nepatrí do kompetencie 
obce podobne, ako priestupky týkajúce sa vý-
rubu drevín, ktoré rieši príslušný okresný úrad, 
odbor životného prostredia.

 - Maroš Dunda -  

Ako postupovať 
pri výrube drevín

V mesiaci november sa na našom učilišti ko-
nal deň otvorených dverí určený budúcim ab-
solventom ZŠ a špeciálnych základných škôl. 
Je to pre našu školu veľká udalosť. Podujatie  
sa mohlo uskutočniť  aj vďaka sponzorom,  
medzi ktorých sa zaradila i obec Jaslovské 
Bohunice.  Pani starostka našim žiakom 
v odbore cukrár a kuchár poskytla 20 kg cuk-
ru, ktorý bol použitý na prípravu výrobkov 
v našich dielňach. Touto cestou vyslovujeme 
poďakovanie obci  za pomoc, ktorú si nesmier-
ne vážime. 

 - Mgr. Pavol Štefák -
riaditeľ Odborného učilišta 

internátneho v Trnave 
 -Foto:  OUin -

Každá pomoc je dobrá

Ďakujeme     
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Upravené námestie sv. Michala
Okolie kostola sv. Michala v Jaslovských Bo-
huniciach už dlhé roky úpenlivo prosilo o 
úpravu, ktorá bola prihliadnuc na dlhoročný  
rozpočet obce veľmi chabá. A stačilo tak málo. 
Stačila ochota a chuť pracovať. S hrejivým po-
citom musím povedať, že tú ochotu a chuť mali 
zamestnanci obce, ktorí pracujú na údržbe. A 
bolo jedno, či bola sobota alebo po pracovnej 
dobe. Postavili sa k tomu veľmi zodpovedne, 
odbornú pomoc ponúkol Jozef Hrčka a mohlo 
sa začať. 
Najskôr žiaci základnej školy pozbierali ka-
mene, aby sa hviezdice na rotavátore nepokri-
vili. Pokyprená zemina už len čakala na nový 
koberec. Vyhlásili sme na sobotu brigádu. Zo 
začiatku sa zdalo, že nás je málo, ale kto chcel 
pomôcť, tak prišiel.  Horúčava začínala byť ne-
znesiteľná, ústa prahli po tekutine, tak sme si 
dali prestávku a na chvíľku povystierali svoje 
chrbty pri dobrom pivku. V tú sobotu sa po-
ložila väčšia časť trávnika z bohunickej strany.  
Aj napriek tomu, že únava doľahla na všetkých, 
brigáda splnila svoj účel. Stretli sme sa, preho-
dili zopár slov, zasmiali a pritom sa urobil kus 
roboty.   Úprava trvala ešte asi dva týždne, ale 
výsledok je úchvatný. Divo rastúce kry pri po-
mníku sa upravili do tvaru väčších bonsajov, 

urobila sa výsadba trvaliek. Svoje miesto pri 
schodoch má už aj tulipánovník ľaliovokvetý.  
Blížili sa hody, úpravu námestia sme upred-
nostnili pred kosením, lebo námestie si každý 
všimne. A bolo to tak. Chválami sa nešetrilo. 
Ak sa našiel niekto, komu sa to nepáči, mohol 

prísť. Mohol poradiť a priložiť ruku k dielu. Ja 
si vážim každého, kto pomohol alebo aj inak 
pomáha obci. A ďakujem. 

- Božena Krajčovičová, starostka -
 - Foto: Miroslava Remenárová -

Kladenie trávového koberca

Príprava povrchu pred položením trávového koberca
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Brigádnikom počasie prialo

Pomohli žiaci ZŠ

Brigáda



Rekonštrukcia a rozšírenie 
kapacity ČOV 

Toto zariadenie bolo na území našej obce asi 
jediné, ktoré bezpodmienečne potrebovalo 
rekonštrukciu. Stále fungovalo len v skúšob-
nej prevádzke a boli s ním spojené obrovské 
problémy. Keďže sa nám nepodarilo vybaviť 
žiadne fondy a obec už nemohla čakať na vy-
písanie výzvy na podávanie projektov,  museli 
sme pristúpiť k jej rekonštrukcii z vlastných 
� nančných zdrojov. Termín nás nepustil, hro-
zilo uzavretie prevádzky, od ktorej sú závislé aj 
obce Radošovce, Malženice a Dolné Dubové. 

Preto sa vyhlásilo verejné obstarávanie, kde v 
elektronickej aukcii vyhrala fy MBM-STAV, 
s.r.o., Námestovo s cenou 518 tis. €. Stavebné 
práce začali 1. 3., stavbu projektoval Ing. Forgó 
a Ing. Forgóva z � rmy Hydrotech Vinosady.
Stavebná časť pozostáva z  vyrovnávacej nádr-
že, prevádzkovej budovy,  nitri� kačnej nádrže, 
výkopových prác, spevnených plôch a terén-
nych úprav.
Vyrovnávacia nádrž bola  monolitická, že-
lezobetónová, zastropená a z väčšej časti za-
pustená do terénu.(Nádrž je obdĺžniková 
o rozmeroch 17,4 x 4,8 m, hrúbka dna a stien: 
400 mm, výška steny  3,5 m. Stavebné úpravy 
pre nitri� kačnú nádrž pozostávali z demontáž-

nych prác /vnútorné technologické zariadenie/ 
a z vybudovania oceľovej podpornej konštruk-
cie s obslužnou lávkou pre zariadenie na me-
chanické hrubé predčistenie. 

Rekonštrukcia telocvične 
a spojovacieho traktu a oplotenie 
areálu ZŠ  

Hlavné rekonštrukčné práce na základnej ško-
le  (nadstavba poschodia, zastrešenie, zateple-
nie a výmena okien) boli hradné z eurofondov.  
Zostal ešte spojovací trakt, telocvičňa, vstupy 
do objektu a jeho oplotenie. Na tieto práce 
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Životne dôležitá ČOV je konečne hotová

Rekonštrukcia vjazdov a odvodňovacích priekop v Paderovciach

Ulička - bude slúžiť pre chodcov a cyklistov Výstavba Chodníkov na Panských dieloch
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dala obec spracovať projekt  Ing. Jozefovi Ma-
sarykovi z Projexu Trnava. Práce vykonával 
AGROSTAV Trnava, a.s. a zmluvná cena diela 
predstavovala 173,9 tis.  €. 
S prácami sa začalo 3.6. a ukončené boli 
v septembri. Telocvičňa a spojovací trakt  boli 
zateplené. Strecha telocvične bola zateplená, 
vykonala sa strešná hydroizolácia na báze po-
vlakových krytín z PVC a hydroizolačnej streš-
nej vrstvy na báze asfaltových pásov nad spojo-
vacím traktom, výmena výplní otvorov /okien, 
dverí a zasklených stien/ a klampiarskych vý-
robkov, výmena nášľapných vrstiev podláh 
v niektorých miestnostiach, realizácia nového 
bleskozvodu. Povrchová úprava vonkajších fa-
sád sa zrealizovala hladkou silikónovou omiet-
kou. Klampiarske výrobky sú z pozinkovaného 
plechu. 
V rámci rekonštrukcie jestvujúceho oplotenia 
sa vyriešili aj  nové  vstupy pre vozidlá a chod-
cov, vybudovanie nového chodníka a oplote-
nia medzi jestvujúcim betónovým bariérovým 
plotom a areálom školy a s tým spojená úpra-
va jestvujúceho betónového chodníka v areáli 
školy. 
V súčasnej dobe prebiehajú stavebné práce 
na  stavbách: Chodník pre chodcov a cyklis-
tov ,,Ulička“, vjazdy k rodinným domom na 
Hlavnej Bohunice, budujú sa chodníky na 
Panských dieloch, a v časti Paderovce sa taktiež 
rekonštruujú vjazdy a odvodňovacie priekopy.

 - Text a foto: GN -

Nové chodníky na Panských dieloch

Rekonštrukcia vjazdov na ulici Hlavná Bohunice
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Počasie na hody bolo ako objednané

A to doslova. Začiatok hodového týždňa 
neveštil nič dobré. Dážď, vietor a chlad 
nám robili vrásky. Ale prišiel piatok a slnko 
poctivo vyšlo na modrú oblohu. A potom 
celý víkend. Kolotoče sa rozložili na Sídlisku 
pri Základnej škole. Deti už dopredu  mohli 
dobre zmapovať, na aký kolotoč sa pôjdu 
povoziť. Boli na výber pre malých aj veľkých. 
A využili to aj dospelí. 
Súbežne sa konali futbalové zápasy 
s neodmysliteľnými predajcami tekvicových 
jadierok pred športovým areálom. V sobotu 
sa odštartoval už tretí ročník tradičného 
hodového jarmoku, ktorý bol na námestí 
s fontánou. Tento rok obec zopakovala réžiu 
úspešného, prvého hodového jarmoku. 
Minuloročný, čisto remeselný jarmok sa totiž 

neujal. Ale nevadí – poučili sme sa, všetko treba 
vyskúšať. Jarmok budeme vždy zostavovať 
rozmanito s pestrými predajnými stánkami. 
Sobotňajší deň  na námestí hralo a spievalo 
Plastik Duo, popoludnie obohatilo vystúpenie 
detskej speváckej skupiny Blavanček pod 
taktovkou pani učiteľky Juricovej – boli ako 
vždy výborní. Program mal aj zahraničné 
zastúpenie. Členky speváckej skupiny 
Prúšanky prišli z Moravy. Zaujali nielen 
svojim spevom, ale hlavne krojom. Obec 
poskytla všetkým vystupujúcim občerstvenie 

v bufete. V spoločenskej miestnosti Blavanka
pripravila zákusky a občerstvenie  pre hostí 
z Moravy, kde sa stretli po vystúpení na námestí. 
Skôr ako sa rozišli si spoločne zaspievali aj 
zatancovali. Tohtoročného hodového jarmoku 
sa zúčastnilo zatiaľ najviac ľudí. Veď išlo hlavne 
o to, aby sme sa stretli.
Viac foto z jarmoku na http://www.
jaslovskebohunice.sk/sk/Obec/Fotogalerie/
Rok-2013/Michalsky-hodovy-jarmok.html.

- Božena Krajčovičová, starostka -
- Foto: archív FS Blavanka -

Prušanky s FS Blavanka



vraví anglické príslovie. Celý mesiac október je 
venovaný úcte k seniorom. Obec si ich uctila 
spoločným  posedením  s kultúrnym progra-
mom a občerstvením. Predstavili sa hviezdy 
TV Šláger - Martin Jakubec, Božanka so srb-
sko-chorvátskymi piesňami a Zdeno Sychra, 
ktorý „oprášil“ piesne mladosti našich senio-
rov. Na záver programu vystúpili členovia OZ 
Starostliví Medvedíci s humornou scénkou 
o tom, že aj seniori si vedia rezko zakrepčiť. 
Nálada bola výborná, ľudia sa bavili a ani ne-
postrehli, ako utiekol čas. To ani nevadilo, veď 
táto nedeľa patrila iba im. Už teraz ich pozýva-
me na ďalšie príjemné posedenie o rok. 

Text a foto: Miroslava Remenárová, 
Zdenka Michalcová
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„Láska nepozná starobu a srdce nepozná vrásky,“

Oprava cesty pri bytovom dome 339     - Foto: BH -

Martin Jakubec

V Jaslovciach na cintoríne sa nachádza hrob 
kňaza, ktorý tu kedysi pôsobil – vdp. Ignác Al-
kus. Jeho pastoračná činnosť trvala od roku 1836 
až do roku 1865, kedy v našej farnosti aj zomrel. 
Tento hrob bol už „zanedbaný“, nečitateľný 
a tým, že pozostával iba z kovového kríža 
a nemal rámové osadenie, sa cezeň aj cho-
dilo. Vďaka pozornosti našich dvoch spo-
luobčianok   Heleny Remenárovej a Márii 
Matovičovej  sa pristúpilo k obnoveniu 
a prinavráteniu dôstojnosti tomuto hrobu. 
Vďaka za všímavosť, vďaka  za pomoc.
   -MR-

Keď si všímame 
a pomáhame 

V novembri sme na našej webovej stránke 
http://www.jaslovskebohunice.sk/sk/Dis-
kusne-forum.html spustili Diskusné fórum. 
Ak sa chcete zapojiť, musíte sa zaregistrovať 
a hlavne si predtým prečítajte podmienky dis-
kusného fóra.
Na zlepšenie komunikácie s poslancami majú 
všetci zriadené pracovné mailové schránky, 
ktoré sú v tvare poslanec_meno.priezvisko@
jaslovskebohunice.sk – zoznam adries nájdete 
na http://www.jaslovskebohunice.sk/sk/Obec/
Aktuality/Poslanci-maju-svoje-mailove-
-schranky.html?ind= .
V záložke Občan – Ako vybaviť - http://www.
jaslovskebohunice.sk/sk/Obcan/Ako-vybavit.
html - si môžete pozrieť, ako vybavíte úradné 
záležitosti, čo k tomu potrebujete, resp. aj vzo-
ry tlačív alebo tlačivá, ktoré si môžete rovno 
vyplniť. Tlačivá nájdete aj v samostatnej zálož-
ke Tlačivá.  

Zatiaľ ešte chýbajú stavebné veci, ktoré budú 
v blízkom čase doplnené.

   -BH-

Čo nové na webe 



Rok 2013 nebol pre Poľovnícke združenie 
BLAVA veľmi dobrý.  Ťažká snehová nádielka 
vo februári preborila ochranné siete na bažant-
nici, ktoré spadli na zem. Pod váhou spadlo aj 
150 metrov plota. Vznikla nám pomerne vy-
soká škoda. Šťastie, že v tom čase tam neboli 
bažanty. 
Museli sme počkať, kým nezmizne sneh 
a pustili sme sa do opráv.  Obec nám  poskyt-
la pomocnú ruku. Mohli sme si zobrať kovové 
oplotenie zo zdravotného strediska na Sídlis-
ku a tiež nám vyšla v ústrety pri bezplatnom 
zapožičaní  mechanizmov.  Oplotenie sme si 
odmontovali a previezli počas marcovej brigá-
dy. (Fotky z brigády nájdete na http://www.ja-

slovskebohunice.sk/sk/Obec/Fotogalerie/Rok-
2013/Polovnici-na-brigade.html - pozn. red.). 
Opravy boli ukončené 10.8.2013. Zapojili sa 
všetci členovia a odpracovali tak 2350 hodín. 
Opravená bažantnica 15.8. privítala svojich 
nových obyvateľov. Z Maďarska sme doviezli  
1600 ks 6-týždňových bažantov, ktorých sme 
začali chovať pre koncoročné poľovačky. 
Pre vysvetlenie uvádzam, že sa to robí aj pre-
to, lebo zaznamenávame v posledných rokoch 
stále ubúdanie drobnej poľovnej  zveri, najmä 
v našich poľných poľovných revíroch. Ale 
nielen tej. Preto ak chceme poľovať, musí-
me si bažanty dochovať. A podľa rozhovorov 
s poľovníkmi z iných združení, nie je to len 

náš problém. O tom svedčí aj to, že ak niektoré 
združenie robí poplatkovú poľovačku, veľmi 
rýchlo sa miesta zaplnia. Môžeme však skon-
štatovať, že srnčej zveri sa darí. 
K 3.12. sme mali 3 poľovačky - 2 pre členov 
a 1 poplatkovú, ktorej sa zúčastnilo 24 strelcov 
z 8 okresov. Vypustených bolo 300 bažantov. 
Z toho 75 kusom sa podarilo ujsť svojmu osu-
du  a skončili v prírode.  Veríme, že sa im po-
darí prežiť a prispejú tak k zazverovaniu nášho 
revíru.
V decembri uskutočníme ešte 4 poľovačky na 
bažanty – hosťovskú, sponzorskú a 2 pre čle-
nov. Poľovné združenie Blava má v súčasnosti 
18 členov a 1 kandidáta na člena. Podľa našich 

Ešte sa vrátime k letu, keďže obec celý tento 
rok slávi okrúhle výročie prvého písomného 
záznamu o našej obci. Pri tejto príležitosti 
bola obcou vyhlásená súťaž pre deti v dvoch 
kategóriách. 
Prvá bola určená deťom od 6 do 10 rokov, kde 
deti akoukoľvek technikou mohli vytvoriť na 
výkres formátu A5  svoju predstavu o obci, re-
spektíve čo najviac vystihuje našu obec. Dru-
há kategória bola pre staršie deti od 10 do 18 
rokov a bolo treba vypracovať projekt na po-
čítači, ktorý sa tematicky týkal života v našej 
obci, projekt musel mať minimálne 20 strán 
a mať aj obrázkovú prílohu. Keďže sa zo začiat-
ku zapojilo menej detí, túto súťaž sme predĺžili 
až do septembra. Napriek tomu bol celkový 
počet detí 13. 
Vyhodnotenie týchto prác prebehlo na októ-
brovom zasadnutí Komisie pre šport, kultúru 
a vzdelávanie, kde jej členovia mali celkom 
ťažkú úlohu. Nakoniec ale padli výsledky, kto-
ré uvádzame: víťazom v prvej kategórii sa stal 

Dominik Múčka a víťazmi druhej kategórie sa 
stali Samuel Bubán  a  Martin a Samuel Ma-
tovičoví. Keďže súťažné projekty boli len dva 
a oba veľmi rovnocenné, padlo rozhodnutie 
odmeniť oba. Ale ani ostatné deti neobišli na-
prázdno – za účasť a kvalitne spracované práce 
ich obec tiež odmenila a tú ich mená: Viktorka 
Tomašovičová, Laura Nádaská, Viktorka Krej-
číková, Tánička Švecová, Adrián Rolenčík, Do-
minik Vlček, Marcelka Tomašovičová, Timea 
Machovičová, Viktorka Režnáková a Natálka 
Blatnická. 
Pripravujeme novú súťaž
„Cieľom súťaže bolo, aby naše deti viac spo-
znávali svoju obec, chodili do prírody a vší-
mali si ju, preto pripravujeme pre nich novú 
súťaž“, dodala starostka. My len pridávame, že 
bude celoročná a nezaobíde sa aj bez pomoci 
rodičov. Ako všetci viete,  v tomto roku obec 
vydala knihu  od autora Jána Čápku a kol. pod 
názvom „V presýpaní  času“. Obsahuje aj časť, 
v ktorej sa píše, aké rastlinstvo sa nachádzalo, 

alebo aj nachádza v našej obci. Okrem sloven-
ských názvov obsahuje aj latinské názvy. Úlo-
hou tohto zadania bude čo najskôr nájsť rastli-
ny buď na internete, ale ešte lepšie v  knižnici, 
kde sa o každej rastlinke píše, hlavne v ktorom 
období kvitne. Toto je potrebné usporiadať 
podľa mesiacov a hneď z jari začať pracovať 
a to tak, že rastliny je potrebné odfotiť a uviesť 
dátum a miesto, kde sa rastlinka nachádzala. 
Vaši rodičia si určite pamätajú, že museli robiť 
herbár, pričom bolo potrebné rastlinu vytrhn-
úť a vylisovať. Keďže my nechceme, aby sa ni-
čila príroda, zvolili s me formu „fotoherbára“. 
Výhercom sa stane ten, kto nájde a určí najviac 
rastlín. Možno v budúcoročnom kalendári sa 
objaví práve tá vaša fotogra� a.
Všetky tohoročné súťažné práce nájdete na na-
šej webovej stránke.

Text: Miroslava Remenárová, 
Božena Krajčovičová
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Do súťaže sa zapojilo len 13 detí. Aj keď sa hralo o tablet.

Všetci ktorí sa zapojili do súťaže boli ocenení           - Foto: Zdenka Michalcová -

Bažantnica padla pod váhou snehu



stanov musí tento v priebehu 2 rokov preu-
kázať, že má vážny záujem o členstvo – čo sú 
nielen výhody, ale aj práca a až potom sa môže 
stať členom. Máme tiež družbu s Poľovníckym 
združením Gbely. Oni k nám chodia na poľo-
vačku na bažanty  a my k nim na diviaky a divé 
husi. 

Máme aj 4 štvornohých pomocníkov. Sú to sta-
vače, ktoré sú výborné najmä na nosenie per-
natej a srstnatej zveri. Deti ich rady obdivujú 
v parku pri oslavách MDD, kde s nimi chodí-
me. Veľký záujem je – najmä u chlapcov - aj 
o zbrane.
Okrem toho všetci členovia majú pridelené 

konkrétne kŕmidlá a jasle. Tieto potom v zime 
a počas skorej jari plnia krmivom. Tak sa stará-
me o srnčiu zver, bažanty a zajace. 

Jozef Mikuš
Predseda PZ Blava

Foto: Jaroslav Furda
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Výrad zveri - poľovačka 23.11.2013
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Po výmene podláh v knižnici prišiel na radu aj 
vstup. Schody boli už značne poškodené a ich 
hrany sa odlamovali. Betónové kvetináče tiež 
už dávno neplnili svoju úlohu pre dezolátny  
stav. Posledný septembrový týždeň sa aj toto 
stalo minulosťou. Pracovníci  � rmy  Daniel 
Tibenský - podlahárske a obkladačské práce 
zo Zelenča vykonali rekonštrukciu  schodišťa 
v celkovej sume 1605 €. Pre bezpečnosť 
návštevníkov knižnice zostáva ešte osadiť 
zábradlia.Taktiež sa zmenil vstup do knižnice, 
ktorý je z bránky osadenej asi v polovici 
nového chodníka, ktorý spája Sídlisko 
s námestím. Bránka je otvorená len v čase, keď 
je v prevádzke knižnica.

-Text: BH -

Do knižnice po 
nových schodoch

Staré schodište sa stáva minulosťou - kópia     - Foto:BH -

V sobotu 30. 11. sme o� ciálne ukončili 
tohtoročnú rybársku sezónu.  Každoročne ju 
ukončujeme poslednou spoločnou rybačkou 
v roku nazvanou „Vianočný kapor“. Nie sú 
to žiadne rybárske preteky, ide o stretnutie 
priateľov pri vode naladených na rovnakú 
vlnovú dĺžku. Samozrejme,  každý kto chcel, 
využil príležitosť posledný raz v roku  skúsiť 
šťastie a prevetrať rybárske náčinie. Počasie 
bolo na toto ročné obdobie ukážkové. Aj keď 
bolo mrazivo, vietor nefúkal a hladina bola 
ako zrkadlo.  Rybám sa veľmi brať nechcelo, 
no napriek tomu sa nikomu nechcelo odísť 
domov. Zotmelo sa veľmi skoro a my sme 
museli rybačku ukončiť. Všetci čo prišli, si 
užili krásne jesenné popoludnie na čerstvom 

vzduchu v spoločnosti priateľov. Tešíme sa na 
ďalšie rybárske zážitky v novom roku.

Touto cestou chcem poďakovať všetkým, 
ktorí počas celého roka aktívne pracovali 
v prospech nášho združenia, členom združenia, 
sponzorom, sympatizantom a všetkým, ktorí 
nás podporovali a pomáhali nám. 

Do nového roku vám želáme veľa zdravia, 
šťastia a veľkých úlovkov.
Petrov zdar

 
Mgr. Ľuboš Remenár

 predseda OZ MEANDER
Foto: Richard Junas

Tento rok už dáme rybám pokoj
V takomto zložení sme sa lúčili so sezónou

Nahodené máme - už len ten záber keby bol
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Plazivý ker pri kostole v novom trávniku pôso-
bil veľmi vyzývavo. Nedalo sa  nevšimnúť si ho. 
Svojím vzrastom pripomínal veniec. Bolo by 
na škodu veci nevyužiť to, lepšie si ho obzrieť 
a nápad bol na svete. Stačí pridať 4 sviece, zo-
pár drobných svetielok  a  veniec púta pozor-

nosť detí, ale aj dospelých počas celého adven-
tu.  No a v tomto roku sme potešili vianočnou 
výzdobou aj obyvateľov Sídliska. Verím, že aj 
týmto sme prispeli k tomu, aby ste si užili naj-
krajšie sviatky v roku. 

Božena Krajčovičová, starostka
Foto: BH

Vianočná výzdoba

V sobotu 16. novembra prestal čas 
odpočítavať hodiny a dni našej najstaršej 
obyvateľke pani Štefánii Lehenovej. 
Zomrela vo veku 99 rokov a 87 dní. 
Koncom septembra jej starostka bola 
popriať k narodeninám a nezabudla 
pripomenúť, že stovku poriadne oslávime. 
Na vlastné želanie babičky ju zobrala rodina 
do Ostravy, kde prežila krásnych 20 rokov. 
Bolo to prekvapenie, lebo už nechcela veľmi 
chodiť na prechádzky. Nohy jej už neslúžili 
a dobre nepočula. Ale návštevu zvládla 
a plná zážitkov sa vrátila domov.
Pani Lehenová mala šťastie. Dožila sa 
krásneho veku v kruhu milujúcej rodiny. 
Zaujímala sa o dianie okolo seba. Čítala, 
sledovala televíziu, politiku. Vychovala 
6 detí, mala 13 vnúčat,  25 pravnúčat a 5 
prapravnukov. 
Kto ste ju poznali, venujte jej tichú 
spomienku.

- Text a foto: BH -

Zomrela najstaršia občianka

Strelci brokových disciplín sa 26.10. lúčili 
so streleckou sezónou takzvaným „sranda 
pretekom“. Každoročne ho po ukončení se-
zóny usporiada Slovenský poľovnícky zväz 
– okresná organizácia  Piešťany a Strelecký 
klub brokových neolympijských disciplín 
Piešťany. Na toto ročné obdobie bolo veľmi 
pekné, teplé, slnečné počasie, čo malo vplyv 
aj na účasť. 

Súťažilo 36 strelcov podporovaných a po-
vzbudzovaných rodinnými príslušníkmi a pri-
aznivcami športovej streľby. Zastúpenie mali 
aj okresy  Nové Mesto nad Váhom, Piešťany, 
Senica, Galanta, Nitra, Komárno. Súťažilo sa v 
troch disciplínach - trap 20, poľovnícke kolo 20 
a bežiaci zajac 10. Podmienkou bolo, že každý 
strelec musí prispieť do súťaže jednou  vecnou 
cenou. V štartovnom bolo zahrnuté bohaté ob-
čerstvenie v podobe jaterníc, klobás z diviny, 
údeného kolienka, slaného a sladkého pečiva a, 
samozrejme, aj výborného gulášu z diviny. Ná-
pojový lístok sa tiež nemusel hanbiť.

V čom bol vlastne ten „sranda“ pretek zábav-
ný? Mimo rôznych vtipov, vtipných a zaujíma-
vých historiek, dobrej pohody a nálady hlavne 
v tom, že nikto v tomto preteku nemohol pre-
hrať. Podľa umiestnenia sa v súťaži od prvého 
miesta bola každému strelcovi vyžrebovaná 
jedna z prinesených  cien. Teda každý si niečo 
odniesol.

Po rozdaní cien a ukončení akcie organizátori 
riaditeľ preteku pán Peter Tekula, hlavný roz-
hodca Jozef Fedora a správca strelnice Roman 
Lančarič pozvali strelcov na novú streleckú 
sezónu, ktorá bude otvorená prvým kolom 
zimnej streleckej ligy v brokových disciplínách. 
Na záver musím konštatovať, že toto bola jed-
na veľmi vydarená akcia. Viac fotiek na našej 
webovej stránke.

- Text a foto: KM -

Každý súťažiaci 
si priniesol aj cenu
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Dňa 31.01. 2013 podstúpila hasičská jednotka 
Obecného hasičského zboru Jaslovské Bohuni-
ce teoretickú prípravu prvej pomoci, ktorú si 
členovia zopakovali v rámci svojich možností, 
nakoľko základný kurz absolvovali už v roku 
2012. Je to jedna z častí teoretickej prípravy. 
Na základe sústavného zdokonaľovania svo-
jej odbornosti sa hasiči zúčastnia aj odbornej 
prípravy pre práce vo výškach a nad voľnou 
hĺbkou, obsluhy ručnej motorovej píly a ab-
solvovali výcvik v protiplynovom polygóne, 
ktorý musí absolvovať každý hasič, ktorý je no-
siteľom dýchacej techniky.
V tomto roku sme na výcvikovú časť dostali aj 
dotáciu od Ministerstva vnútra SR, nakoľko sa 
uchádzame o kategorizačné zaradenie hasič-
skej jednotky do plošného rozmiestnenia síl 
a prostriedkov na Slovensku.

Chceme byť zaradený 
do celoslovenskej 
siete záchranárov

Počas roka 2013 sme boli viackrát privolaní 
k vyslobodzovaniu osobných áut, ktoré skon-
čili mimo cesty. Ale ľudia si zvykli volať nás 
aj na likvidáciu nepríjemného bodavé hmy-
zu (sršne, osy, včely), ktorý sa im udomácnil 
v blízkosti domov.
Po silných dažďoch začiatkom júna sme boli 
privolaní k odčerpaniu vody, ktorá sa nahro-
madila na ulici Šidunky pred rodinnými do-
mami. 
Pomáhali sme pri odstraňovaní padnutých 
stromov na ceste pri Dobrej Vode a hasili sme 
aj požiar poľa pri Malženiciach. 
Na brigáde pri príležitosti Dňa Zeme sme za 
pomoci techniky odstraňovali spadnuté stro-

my z koryta Blavy, čistili sme upchatú kanali-
záciu na Sídlisku aj robili poriadky okolo kon-
tajnerov. 
Už tradične sa zúčastňujeme na organizovaní 
programu pre deti pri príležitosti osláv MDD. 
Na akcii v závere augusta, keď sme sa lúčili 
s prázdninami, sme dokázali, že vieme uvariť 
aj dobrý guláš. 
Práca hasičov nespočíva len v napomáhaní 
pri požiaroch, živelných pohromách, ale aj pri 
dobrovoľnej činnosti - pomôcť obci a obča-
nom.
Chceme pomôcť pri výmene piesku na det-
skom ihrisku Lienka.

Naša robota je rôznorodá

Deti penu milujú - Rozlúčka s prázdninami

Odstraňovanie stromov z koryta Blavy

Príprava techniky

INFOHASIŠ
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Oprava navijaku na CAS25 Karosa, uchyte-
nie pracovného náradia, montáž rádiostaníc 
na zbrojnicu a umývanie priestorov hasičskej 
zbrojnice a automobilu Karosa CAS25, to je 
len časť prác, ktoré sa vykonali počas brigády 
na miestnej hasičskej zbrojnici. Ďakujeme zú-
častneným za ich ochotu obetovať pár hodín 
z voľného dňa hasičom.
V nasledujúcom roku nás čaká veľa práce či 
už na hasičskej zbrojnici, ale aj na samotnej 
technike. Rozhodli sme sa modernizovať náš 
zbor, ktorý bude oslavovať 90. výročie svojho 
vzniku.

Mladí hasiči sa 11. novembra zúčastnili na 
exkurzii u svojich kolegov – Dobrovoľných 
hasičov z DHZ POLE - Trnava. Halami nás 
previedol ich veliteľ Jozef Hambálek, kde 
v jednej časti bola uskladnená ťažká technika 
- cisterny, ťahače, vyslobodzovacie vozidlá, ale 

i pásová technika BVP, hasičský tank či vy-
slobodzovacie vozidlo na pásovom pohone. 
V druhej hale boli zaparkované a priprave-
né na výjazd techniky typu Hamer, hasičské 
štvorkolky, prívesy a iná technika, ktorú pou-
žívajú pri svojej práci. 
Okrem spadnutých sánok nám pri odchode 
ostali krásne spomienky na to, ako sa dá vyu-
žiť aj vojenská technika pre hasičské účely.

Ďakujeme pánovi Hambálkovi za to, že umož-
nil deťom, ktoré navštevujú u nás hasičský 
krúžok, vidieť aj odskúšať si, ako sa v takých 
autách sedí.
Tešíme sa na ďalší výlet či exkurziu.

Na pláne je návšteva jednej z hasičských staníc 
v hlavnom meste Bratislave.

Budúci rok by sme sa radi zmodernizovali

Ticho sme závideli

Vážení občania, 

dovoľte mi, aby som Vám v mene hasičov z DHZ aj OHZ poprial krásne Vianoce 
a bezpečný nový rok 2014, aby sme sa spolu stretávali len na cvičeniach, propagačných 
a zábavných akciách. Ale keď nás budete potrebovať, budeme tu pre Vás.  Veľa zdravia 
a šťastia.

Ing. Peter Slivenský
Veliteľ OHZ Jaslovské Bohunice 

Brigáda pri požiarnej zbrojnici

Na exkurzii v DHZ POLE - Trnava DHZ POLE má veľmi dobré vybavenie technikou

Dvojstrannu pripravil Ing. Peter Slivenský, veliteľ OHZ Jaslovské Bohunice
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ŠPORT

A mužstvo 
Po jesennej časti sa A mužstvo mužov 
nachádzalo na 12. mieste so 17 bodmi a  skóre 
17:26.
Po vydarených oslavách 85. výročia 
organizovaného športu sme vyhrali predturnaj 
so zaujímavými mužstvami ŠK Blava, 
Malženice, Boleráz a Veľké Kostoľany.
Bohužiaľ, vstup do sezóny nám nevyšiel. 
Napriek tomu, že mužstvo hralo pekný 
kombinačný futbal, doplácalo na veľké 
množstvo nepremenených šancí a každé 
skúsenejšie mužstvo nás tvrdo trestalo. 
O body sme prichádzali hlavne v záverečných 
minútach, keď sa nám futbalová šťastena 
odvrátila chrbtom.
Pozitívom je, že priestor dostávajú hlavne naši 
odchovanci a hráči, ktorí sú z Bohuníc: Milan 
Horný, Peter Strečanský, Marek Maška, Peter 
Krajčovič, Ondrej Režňák, Ivan Koleno, Ivan 
Pikulík, Matej Meško, Adam Kolarovič, Peter 
Lančarič, Martin Machovič, Dávid Novanský, 
Jakub Krajčovič, Štefan Matejkovič,
Najlepšími strelcami nášho tímu v jesennej 
časti boli: Jakub Krajčovič - 6 gólov a Peter 
Krajčovič - 5 gólov.
V úvode sezóny zohrávala veľmi dôležitú 
úlohu krátka zohratosť hráčov. Letná prestávka 
je veľmi krátka a rýchlo ubehne, k tomu sa 
pridali aj zranenia kľúčových hráčov - Matej 
Meško mal problémy s chrbtom a nehral 
v úvode 4 zápasy. Marek Boháček natrhnuté 
väzy v členkovej oblasti, Martin Guldan 
ťažkosti v chrbtovej oblasti, obaja odohrali len 
jeden zápas aj to len pár minút.
Ďalšie posily, ktoré chceli pomôcť boli Igor 
Paldan, ktorý prišiel v 4. kole, Marcel Štrbo 
a Dominik Jánoš v 9. kole. Postupne sa mužstvo 
zohrávalo a na záver jesennej časti získalo 
z posledných 5 zápasov 12 bodov, keď  prehralo 
vo Veľkom Mederi po slušnom výkone 2:1.
Sklamaním boli zápasy s Modrankou 1:1 
(pohárový), zápas v Galante 1:1, s Belušou 1:2.
Úspechom bola výhra 2:1 v poslednom kole 

v Komárne u dovtedy prvého mužstva 
v tabuľke.
Realizačný tím tvoria: tréner Ovad Róbert, 
vedúci Jozef Kubiš,

Jaslovské Bohunice B
V letnom období sme dali priestor aj tomuto 
novému mužstvu, ktoré sa formovalo 
a utváralo od januára. Po jesennej časti je 
na1. mieste tabuľky s 39 bodmi a  skóre 70:17. 
Dovolím si tvrdiť, že suverénnym spôsobom 
vyhralo jesennú súťaž. Na základe umiestnenia 
budeme hrať 11.1.2014  halový turnaj O pohár 
predsedu v mestskej športovej hale v Trnave. 
Turnaja sa zúčastnia: Výber OBFZ Trnava, 
Malženice, Majcichov, Červeník, Dubovany, 
ŠK Blava B.
Mužstvo je zložené z chlapcov z Jaslovských 
Bohuníc a v majstrovských zápasoch im 
pomáhali aj hráči z A mužstva. Posun 
minimálne o jednu súťaž vyššie by bol vhodný 
aj dôstojný pre našu obec. Najlepšími strelcami 
mužstva sú bratia Ľubo a Milan Hrčkovci.
Realizačný tím tvoria: tréner Martin Gajarský, 
vedúci Vladimír Pekár, Peter Hrčka.
Veľká vďaka patrí všetkým, ktorí robia 
mravenčiu prácu a aj naďalej pomáhajú.

Starší a mladší dorastenci hrajú 3. ligu 
západoslovenský kraj a obe mužstvá sa 
nachádzajú na 3. mieste tabuľky. Máme 
množstvo kvalitných hráčov, na ktorých 
pracujeme systematicky, aby sa presadili vo 
vyšších kategóriách.
Starší dorastenci majú 35 bodov so skóre 59:16, 
najlepšími strelcami sú Michal Kaľuha 19 
gólov a Michal Mikinič s 12 gólmi. Trénerom 
je Zdenko Nádaský.

Mladší dorastenci majú 34 bodov a  skóre 
69:13. Najlepší strelci: Dávid Moravanský 17 
gólov, Denis Balún 13 gólov, Jozef Izakovič 13 
gólov, Filip Hrčka 10 gólov.
Buduje sa tu pekná futbalová garnitúra pre 

naše seniorské mužstvá. Tréner: Marek Juhász.

Naši žiaci hrajú 2. žiacku ligu západ 
a momentálne sa im nedarí. Obe naše mužstvá 
- mladší aj straší žiaci - sú na poslednom 
mieste v tabuľke.
Tento rok nám vychádzajú mladší hráči, 
ktorí hrajú so staršími rovesníkmi a je to 
aj na ihrisku vidieť. Pokúsime sa v zimnej 
prestávke urobiť preto maximum, aby sa nám 
podarilo zachrániť a udržať veľmi kvalitnú 
súťaž. Momentálne trénerom starších žiakov je 
Pavol Reiduga a mladších žiakov trénuje Peter 
Strečanský.

Prípravku majú na starosti Milan Horný  
a Marek Maška. Teší nás veľký záujem 
chlapcov, ktorí chcú hrať futbal. Pred nimi je 
dlhá cesta, v ktorej musia pokračovať pre svoje 
formovanie a životný štýl. Momentálne máme 
v prípravke 26 chlapcov od 5 do 10 rokov. Je to 
veľmi pekná vizitka.
Záujemcovia, ktorí by chceli dať svoje deti 
do nášho klubu, môžete zavolať na tel. číslo 
0905/623 988 - Marek Juhász.
Podmienky v našom areáli sú na veľmi vysokej 
úrovni. Kompletne sme zmodernizovali 
tréningové ihrisko, ktoré je pripravené na 
súťažné stretnutia. Na hlavnom ihrisku sa 
v letnom období ponatierali zábradlia okolo 
ihriska a vymenili kovové zábrany za hlavnými 
bránkami za sieťové, ktoré sú kvalitnejšie 
a neničia sa tak veľmi futbalové lopty.
Na záver by som sa chcel poďakovať všetkým 
ľudom, ktorí podporujú a fandia bohunickému 
futbalu, obci Jaslovské Bohunice, starostke 
Božene Krajčovičovej, poslancom obecného 
zastupiteľstva, funkcionárom ŠK Blava, 
sponzorom, trénerom, hráčom, rodičom, 
fanúšikom a všetkým prajem príjemné prežitie 
vianočných sviatkov a všetko  dobré v roku 
2014.

predseda futbalového klubu 
Mgr. Marek Juhász

Naše nepremenené šance boli tvrdo potrestané
Vyhodnotenie jesennej časti futbalových súťaží ročníka 2013/2014 mužstiev ŠK Blava

Vodácko–turistický rok 2013 

Trinástka je vraj nešťastné číslo. Možno. My sa 
na ňu nebudeme vyhovárať. Niečo vyšlo, niečo 
nevyšlo.
Začiatok roka patril vílam, vodným mužíč-
kom, bosorkám na metle, ktoré lietali v me-
sačnom svetle, hrali sme sa rozprávkovo, no 
proste bolo snovo.

Na Veľkú noc sme neplietli korbáče, hoci po-
tom aj baba ďalej doskáče. Ťahalo nás to na 
vodu, ibaže na poslednú chvíľu sme člny vy-
menili za sane.
Jarné prebúdzanie prírody nás zastihlo na bo-
hunickom rybníku a trochu sme sa tvárili, že aj 
pracujeme.  Naše zakotvenie na kotve sledoval 
vysmiaty predseda.
V apríli sme podľahli volaniu prírody, spoje-
nie so zemou nám spríjemnil zelený koberec 
posiaty zlatým hlaváčikom jarným.
V máji sme neodolali vode a Malý Dunaj neo-
dolal nám. Mimochodom sme si pripomenuli 
5. výročie založenia klubu.
Čo sme asi tak mohli robiť na MDD? Vrátiť sa 

do detských čias a ukázať deťom huncútsku 
Pipi a keby niečo, tak sme to istili dvojmo.
Festival v Bohunicách pri kaštieli sa prelínal 
s 900. výročím prvej písomnej zmienky o obci 
Jaslovské Bohunice. Tam sme tiež nemohli 
chýbať. Cez deň sme povozili deti na člnoch, 
aby rýchlo pospali a potom sme sa večer 
s ich rodičmi dobre narehotali na Radošincoch 
a bolo že to do popuku. Večerné prekvapenie 
– úchvatný ohňostroj – niektorí aj zabudli od 
úžasu ústa zatvoriť, tá atmosféra sa nedá slo-
vami opísať, dá sa to iba zažiť. Bohunice, veľmi 
ste sa pochlapili!
Nedeľný sprievod obcou uchvátil svojou pom-
péznosťou. Vodácke dievčatká neodolali osed-

A ideme ďalej - nejaká 
trinástka nás 

nemôže rozhodiť
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lať si mohutných konských krásavcov.  Hoci 
slnko všetko spaľovalo, veselosť nás neopúšťala 
a náš slogan: „My sa vody nebojíme, Bohunice 
povozíme!“ upútal prizerajúcich sa divákov.
V júli sme sa schladili vo vodách Jadranu 
a zápas s obrovskými vlnami sme zdolali ne-
rozhodne.
V októbri sme odmenili aktívnych vodákov 
a 6. decembra zakončíme vodácko-turistickú 
sezónu.
Na záver už iba čerešnička na torte, v lete na 
rybníku bude našim modrým Pálavám robiť 
spoločnosť novučičké červeno-šedé kanoe.
Za to všetko môžeme poďakovať obci Jaslovské 
Bohunice. Ďakujeme a želáme všetkým krásny 
nový rok 2014, čistú vodu, rodinnú pohodu, 
veľa lásky a vzájomnej tolerancie. 

- Alena Mlčoch Hromadová -
 

To sme my vodáci-turisti     - foto:  Mgr. Ivan Kadlečík -

Tenisové centrum Empire Trnava bolo 
8.-10. 9. 2013 dejiskom Majstrovstiev SR 
družstiev starších žiačok, ktorých sa zúčast-
nilo 8 najlepších družstiev Slovenska.
ŠK Blava Jaslovské Bohunice  hrali v zložení: 
Pavla Hlaváčová (hosťovanie), Patrícia Ju-
nasová, Lea  Remenárová, Romy Knoll, Mi-
chala Krausková (hosťovanie) a Alexandra 
Mrvová.

Hralo sa vyraďovacím systémom, v 1. kole 
sme hrali s nasadeným družstvom TK Slovan 
Bratislava, zápas rozhodli až štvorhry, prehrali 
sme najtesnejším výsledkom 3:4. Body získali: 
R. Knoll a M. Krausková vo dvojhre a pár Re-
menárová-Mrvová vo štvorhre. Po tejto prehre 
sme mohli hrať len o 5. - 8. miesto.

V 2. zápase sme hrali proti favoritovi na celko-
vé víťazstvo a 1. nasadeným družstvom Teniso-
vá akadémia Prešov, nakoľko kapitán v zápase 
1. kola urobil pri nominácii chybu a zápas proti 
Žiline prehrali, nakoľko im bol skontumovaný.
Dievčatá hrali proti favoritovi odvážne, no 
opäť sme prehrali najtesnejším rozdielom 3:4. 
Vynikajúci výkon podala Junasová, ktorá hra-
la proti najlepšej hráčke Slovenska Roháčovej. 
Junasová vyhrávala 7:5 a 4:1, no nakoniec pre-
hrala 7:5 4:6 a 3:6.

Body vo dvojhre získali R. Knoll a M. Krausko-
vá a vo štvorhre pár Junasová-Krausková. 
Touto prehrou sme hrali 3. zápas o 7. miesto 
proti veľkoklubu TK Slávia Agrofert Bratisla-
va, vyhrali sme 5:2. Body vo dvohre získali 

P. Junasová, R. Knoll a M. Krausková a vo 
štvorhre páry Junasová-Krausková a Remená-
rová-Knoll.

Dievčatá obsadili celkové 7. miesto, mrzí 
najmä prehra 3:4 so Slovanom, ktorý obsadil 
2. miesto, keď sa dostal až do � nále.
Podľa hry a výsledkov nášho družstva si 
dovoľujem tvrdiť, že sme patrili medzi 4 naj-
lepšie družstvá. Dievčatá si mali možnosť 
zahrať a porovnať sa s najlepšími hráčkami 
Slovenska, všetky zápasy boli vyrovnané, tak 
verím, že ich táto skúsenosť povzbudí a dodá 
chuť tvrdo trénovať.

PhDr. Patrícia Rogulski, PhD.
Trénerka TK ŠK Blava

Foto: Martin Junas

Podľa hry sme patrili medzi 4 najlepšie družstvá 

Zľava: Lea Remenárová, Patrícia Junasová, Alexandra Mrvová, Michala Krausková, Pavla Hlaváčová, trénerka Paťka Rogulski, Romy Knoll 
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Mladí tenisti do 10 rokov druhí na Slovensku
Historický úspech dosiahli naši mladí tenis-
ti na celoslovenskom � nále súťaže družstiev 
detí do 10 rokov „DETSKÝ DAVIS CUP A 
FED CUP“ s nadáciou SPP 2013, ktoré sa 
konalo v dňoch 4. - 6. 10.2013 v aréne NTC 
v Bratislave. Naši chlapci v zložení Peter 
Kučera, Matúš Barcaj, Pavel Gula a Samuel 
Kyjaci si vybojovali právo účasti na celoslo-
venskom � nále druhým miestom na septem-
brovom regionálnom kole v Topoľčanoch, 
kde zostali len na raketách suverénnych te-
nistov TC EMPIRE Trnava. 

Do celoslovenského � nále postúpilo 12 najlep-
ších chlapčenských a dievčenských družstiev 
z regionálnych kôl /po 3 z každého regiónu/  
z celkového počtu 150 chlapčenských 
a dievčenských zúčastnených družstiev. Celý 
september sa chlapci poctivo pripravovali 
a s blížiacim sa októbrom ich očakávania 
a nervozita narastali. Doteraz počuli o atmosfé-
re, o stretnutí so známymi slovenskými repre-
zentantmi na � nálových turnajoch v NTC  len 
 rozprávania starších kamarátov. Teraz túto at-
mosféru mali prežiť osobne.  
Atmosféra v NTC vzbudzovala rešpekt
V piatok nadišiel dlho očakávaný deň a my 
sme  s dostatočným časovým predstihom na-

brali kurz Bratislava. Už prvé kroky v NTC 
vzbudzovali u chlapcov rešpekt, ktorý sa ešte 
znásobil slávnostným ceremoniálom so spo-
ločným nástupom všetkých zúčastnených 
družstiev priamo na centrálnom dvorci, ktorý 
otváral predseda tenisového zväzu Ing. Tibor 
Macko spoločne so súčasnou slovenskou re-
prezentantkou Magdalénou Rybárikovou, kto-
rá si zaspomínala na svoje začiatky a popriala 
mladým tenistom veľa úspechov a hlavne vy-
trvalosti.
Po slávnostnom otvorení sme nastúpili v pred-
kole  ako druhé družstvo regiónu Západ proti  
družstvu BENET LTC Bytča /tretie družstvo 
regiónu Stred/ priamo v hlavnej tenisovej aré-
ne. Na úvodnú dvojhru nastúpila naša dvojka 
Matúš Barcaj. Po veľmi zlom začiatku  prehrá-
val už 2:5 sa zdalo, že do zápasu nevstúpime 
správnou nohou. Nakoniec Matúš zo seba 
striasol nervozitu, zabojoval a zápas vyhral 
v tie-breaku 7:6. Získal veľmi dôležitý prvý bod 
a dodal chlapcom psychickú pohodu. Na dru-
hú dvojhru nastúpila naša jednotka Peter Ku-
čera, ktorý potvrdil úlohu favorita a vyhral 6:2.  
Tretí postupový bod získali vo štvorhre Peter 
Kučera a Pavol Gula v pomere 6:0 a my sme sa 
mohli radovať z postupu do štvrť� nále. Na zá-
verečné dvojhry nastúpili mladší členovia tímu 

Pavol a Samuel, ktorí pridali ďalšie dva body. 
Nakoniec sme prvý zápas zvládli a vyhrali 5:0.
Po prvom dni unavení, ale šťastní
V ten istý deň nás vo štvrť� nále čakal víťaz 
regiónu Bratislava družstvo TK Slávia STU 
Bratislava „B“. Úvodnú dvojhru obstaral Matúš 
Barcaj proti Jakubovi Krošlákovi /synovi slo-
venského reprezentanta Jána Krošláka/. Matú-
šovi sa nepodarilo nadviazať na dobrý výkon 
z prvého zápasu a prehral 3:6. Na druhú dvoj-
hru za nepriaznivého stavu nastúpil Peter Ku-
čera proti nebezpečnému Jakubovi  Držiakovi. 
Dokázal sa sústrediť, diktoval hru a po výbor-
nom výkone nedal súperovi šancu a vyhral 6:0.  
Za nerozhodného stavu sme do štvorhry no-
minovali skúsenejších chlapcov Petra s Matú-
ša. Tí bojovali, ukázali väčšiu chuť po víťazstve 
a po vyrovnanom priebehu zvíťazili 6:4. Na 
svoj tretí zápas v priebehu krátkeho času na-
stúpil Peter proti Jakubovi Krošlákovi. Jakub sa 
na neho veľmi dobre pripravil . Zápas sa pre 
nás nevyvíjal pozitívne a v polovici setu bol 
stav 2:3. Peter však neustále bojoval, potvr-
dil svoje kvality a nakoniec zápas vyhral 6:3, 
čím sme si zabezpečili postup do semi� nále, 
o ktorom sme pred začiatkom súťaže ani len 
nesnívali. Záverečnú dvojhru obstaral Pavol 
Gula proti Jakubovi Držiakovi. Predviedol 

Rok 2013 napísal pre Tenisový klub (TK) 
ďalšiu časť svojej histórie. V januári sa odčle-
nili tenisový amatéri od TK a vznikol nový 
klub - Klub tenisových amatérov (KTA).

V zimnej časti sezóny zorganizoval TK turna-
je mladšieho a staršieho žiactva. Deti poctivo 
trénovali a pripravovali sa na letnú časť sezóny. 
Po prechode z haly na antukové dvorce sa deti 
pripravovali na individuálne turnaje a hlavne 
na súťaž družstiev, v ktorej sme dosiahli veľ-
mi pekné výsledky. Za zmienku stojí víťazstvo 
družstva starších žiačok ,,B“ v súťaži RM II., 
5. miesto dorastencov v RM I., 2. miesto do-
rasteniek v RM II., víťazstvo v RM I. a na maj-
strovstvách Slovenska 7. miesto družstva star-
ších žiačok ,,A“. Za najlepšie umiestnenie treba 
spomenúť 2. miesto v celoslovenskej súťaži 
chlapcov do 10 rokov v Národnom tenisovom 
centre, tzv. ,,Detský Davis Cup“. 

V letnej časti sezóny sme zorganizovali turnaje 
detí do 8 rokov, do 10 rokov, turnaj staršieho 
a mladšieho žiactva. Pre deti bola zabezpečená 
aj kondičná príprava 1 až 2x týždenne v pries-
toroch telocvične v areáli bývalých kasární. 
V októbri bolo zabezpečené kondičné sústre-
denie vo Svätom Jure pri Bratislave. Momen-
tálne sa deti pripravujú na zimnú časť sezóny 
- na halové turnaje. Na Mikuláša sme zorgani-
zovali už 6. ročník mikulášskeho turnaja detí 
do 10 rokov.

Na záver by som chcel poďakovať deťom za 
dobrý prístup k tréningom a k reprezentá-
cii klubu, rodičom za obetavosť a trpezlivosť. 
Ďalej sponzorom, ktorí pomáhajú v neľahkej 
situácii, najmä obci Jaslovské Bohunice, sta-
rostke a poslancom obecného zastupiteľstva, 
� rme Europumps Tech Jaslovské Bohunice, 
� rme Šupa Veľké Kostoľany, Pavlovi Gulovi, 
Marošovi Ondriškovi a ostatným, ktorí nám 
pomáhajú pri napredovaní klubu.

Ing. Martin Junas
predseda TK ŠK Blava 

Počas roku 2013 odohrali naše tenistky množ-
stvo turnajov, tak by som chcela v krátkosti 
spomenúť najväčšie úspechy hráčok na turnaj-
och jednotlivcov.

Laura Maluniaková – sezóna bola pre Lauru 
náročná, nakoľko prešla z kategórie starších 
žiačok do kategórie dorasteniek. Má za sebou 
výbornú sezónu, v slovenskom rebríčku do 18 
rokov jej patrí za rok 2013 43. miesto, do 16 
rokov je dokonca 12.  Laura bola na 1 turna-
ji  v dvojhre vo � nále a 2 turnaje vo štvorhre 
vyhrala.

Patrícia Junasová – Paťka prešla z kategórie 
mladších do kategórie starších žiačok a odoh-
rala aj pár turnajov za dorastenky a aj európske 
turnaje. Sezónu odštartovala výborne, na halo-
vých MSR prehrala až vo štvrť� nále s víťazkou. 
V slovenskom rebríčku za rok 2013 jej patrí 7. 
miesto.
Vyhrala medzi staršími žiačkami 2 turnaje 
vo dvojhre, 4-krát bola vo � nále štvorhry a v 
kategórii dorasteniek jeden turnaj vo štvorhre 
vyhrala a raz bola vo � nále.

Lea Remenárová – Lea prešla tiež do kategórie 
starších žiačok. V slovenskom rebríčku jej za 
rok 2013 patrí 19. miesto. Lea vyhrala 1 turnaj 
vo dvojhre a 1 vo štvorhre a 2 razy bola vo � -
nále štvorhry.

Alexandra Mrvová – Saška tiež prešla k star-
ším žiačkam. V slovenskom rebríčku za rok 
2013 jej patrí 28. miesto. Bola 1-krát vo � nále 
dvojhry a 1 turnaj vo štvorhre vyhrala.
Sára Huttová – hrala turnaje v kategórii mlad-
ších žiačok. Na konci roku jej patrilo v sloven-
skom rebríčku 63. miesto. Sára bola na jednom 
turnaji vo � nále dvojhry.

Ostatné hráčky sa turnajov nezúčastňujú, ale 
hrajú iba súťaž družstiev. Niektoré odohrajú 
jeden, maximálne dva turnaje.

PhDr. Patrícia Rogulski, PhD.
trénerka TK ŠK Blava

Z klubu odišli v roku 2013 tenisoví amatéri

V celoslovenskom rebríčku 
sme dosiahli až na 7. priečku



výborný výkon a súpera porazil 7:5. Týmto ví-
ťazstvom získal cenný skalp popredného hráča 
v tejto vekovej kategórii, ale si aj podvihol se-
bavedomie, čo sa ukázalo ako dôležité v ďal-
ších bojoch. V prvý hrací deň sa zápasy nati-
ahli až do neskorých večerných hodín, ale nám 
to nevadilo a vracali sme sa domov unavení 
a nesmierne šťastní.
Malý vidiecky klub v celoslovenskom � nále
V sobotu sme nastupovali na semi� nálový 
zápas proti družstvu TK Slávia STU Bratisla-
va „A“ v zostave s jedným najlepších hráčov 
bratislavského regiónu Oliverom Daom. Prvú 
dvojhru obstaral Matúš práve proti Oliverovi.  
Matúš bojoval, ale nakoniec prehral 1:6.  Na 
druhú dvojhru nastúpil Peťo a potvrdil úlohu 
favorita, vyhral 6:2 a vyrovnal stav. Za neroz-
hodného stavu sme veľmi zvažovali, koho po-
staviť do štvorhry. Nakoniec sme sa rozhodli 
pre osvedčený pár Peter a Matúš. Chlapci si až 
príliš pripúšťali význam zápasu, nezopakovali 
výborné výkony z predošlého dňa a prehrali 
2:6. Po nevydarenej  štvorhre si chlapci uve-
domili, ako mali � nále na dosah, a ako sa im 
zrazu vzďaľovalo. Po ich smutných detských 
tvárach začali stekať prvé slzičky, čo pre nás 
dospelých bol jasný signál, že chlapci chcú 
a budú bojovať ďalej. O zotrvaní našich nádejí 
musel rozhodnúť Peter proti Oliverovi Daovi, 
s ktorým mal výrazne negatívnu vzájomnú 
bilanciu z predošlých zápasov. V tomto mo-
mente bolo dôležité pripraviť  Petra hlavne po 
psychickej stránke. K tomu nám výborne posl-
úžil prebiehajúci tréning slovenskej reprezen-
tantky Dominiky Cibulkovej na centrálnom 
dvorci, ktorý bol spestrením � nálových súbo-
jov. Deti mali možnosť vidieť skutočný tréning 
poprednej svetovej hráčky a nabrať nové im-
pulzy a výzvy. Myslím, že nám sa to podarilo. 
Tesne pred rozhodujúcim zápasom s Oliverom 
sa Peter kamsi stratil. Uvidel som ho v hlúči-

ku detí  čakajúcich na podpis u Dominiky. 
O chvíľu sa vrátil spokojný, s úsmevom na 
perách a vzácnym podpisom na tričku. Vtedy 
som si opäť uvedomil, čo  pre deti znamená po-
zitívny príklad.  Peter potvrdil svoje výborné 
povahové vlastnosti, zodpovedne bojoval a po 
výbornej hre v skvelej atmosfére zdolal Olivera 
6:2. Týmto vyrovnal stav na 2:2 a, hlavne, vrátil 
nám nádej bojovať o � nále. 
Jednu ťažkú úlohu sme vyriešili a čakala nás 
ešte ťažšia voľba - koho postaviť na rozhodu-
júci zápas. Nakoniec sme sa rozhodli pre Pavla 
a dúfali, že vydrží ten psychický nápor. Začal 
výborne,   pestrou hrou súperovi utiekol na 5:1 
a už sme boli tak blízko � nále. Opäť sa potvr-
dilo, že posledný krôčik býva najťažší. Na Pavla 
začala vplývať ťarcha zodpovednosti, začal sa 
báť o výsledok a súper  nebezpečne doťahoval 
jeho náskok. Nakoniec  nesklamal, zápas vyh-
ral 6:3 a mohla prepuknúť naša obrovská rado-
sť. Skvelé, malý vidiecky tenisový klub a sme 
v celoslovenskom � nále!
Získali sme si sympatie tenisovej verejnosti
V nedeľu nás čakalo vytúžené � nále proti su-
verénovi tejto vekovej kategórie družstvu TC 
EMPIRE Trnava /zopakovalo sa � nále z regi-
onálneho kola/. Chlapci si svojím skromným 
vystupovaním a hlavne dosiahnutými výsled-
kami získali sympatie tenisovej verejnosti na 
svoju stranu. Prvú � nálovú dvojhru obstarali 
Peter Kučera proti Alfrédovi Almásimu. Oba-
ja chlapci sa veľmi dobre poznajú a predviedli 
zápas hodný � nále. Podľa mnohých v najkva-
litnejšom zápase celej súťaže  a vo výbornej  
atmosfére � nále zvíťazil Alfréd 6:2, čím získal 
dôležitý prvý bod pre súpera. V druhom zápa-
se nastúpil Matúš Barcaj proti Filipovi Žilkayo-
vi a podľahol mu 0:6.  Za nepriaznivého stavu 
sme na štvorhru nominovali Petra s Pavlom  
proti vysoko favorizovanému páru súpera, 
ktorý tvorili Alfréd s Filipom. Naši chlapci sa 

vypli k výbornému výkonu 
a po neuveriteľne smolnom 
priebehu nakoniec favorizo-
vaný súper doslova vydrel 
víťazstvo 6:3. 
 Na ďalší zápas nastupoval 
Peter proti Davidovi Daniš-
kovi. Unavený a sklamaný   
dokázal vyhrať 6:3 a získať 
pre nás prvý bod. Druhý 
bod pridal Pavol po víťazstve 
nad Davidom Schvarcom 
6:1. Nakoniec sme � nálový 
zápas prehrali 3:2, ale nič 
nám to neubralo na rados-
ti z dosiahnutého krásneho 
a hlavne nečakaného histo-
rického úspechu chlapčen-
ského tenisu. 
Tvoríme veľmi dobrú 
partiu
Na záverečnom vyhlasovaní 
si chlapci už len vychutná-
vali veľkolepú atmosféru de-
korovania víťazov a pózovali 
na spoločných fotogra� ách 
s naším olympijským víťa-
zom  Miloslavom Mečířom 

a slovenskou tenisovou reprezentantkou Jane-
tte Husárovou. Tieto spoločné fotogra� e im 
budú po celý život pripomínať krásne prežité 
okamihy na tenisových dvorcoch. Nakoniec 
v celej súťaži triumfovali chlapci TC EMPIRE 
Trnava a dievčatá TK SLOVAN Bratislava. 
Svojimi výsledkami chlapci dokázali, že vy-
tvorili dobrú partiu, ktorá je na správnej ceste 
neustále dosahovať lepšie výsledky. Svoj talent 
potvrdili aj v individuálnej súťaži o najbojov-
nejšieho hráča celoslovenského � nále, kde sa 
Peter umiestnil  na 4. mieste , čím potvrdil 
príslušnosť  k slovenskej špičke v tejto veko-
vej kategórii. Pavol sa umiestnil na 14. mieste  
a Matúš na 26. mieste spomedzi 44 hráčov. 
Poďakovanie patrí všetkým
Týmto sa chcem opätovne poďakovať hlavne 
chlapcom  za ich vzorné vystupovanie na kur-
toch aj mimo nich, príkladnú reprezentáciu 
obce Jaslovské Bohunice a tenisového oddielu. 
Veľká vďaka patrí aj trénerom -  Ing. Igoro-
vi Cepkovi, ktorý to s chlapcami ťahá od ich 
prvých tenisových krokov a PhDr. Patrícii Ro-
gulski, ktorá má taktiež nezmazateľnú zásluhu 
na ich raste.
Osobitné poďakovanie patrí aj rodičom, rodin-
ným príslušníkom chlapcov za ich obetavosť 
a vytvorenie úžasnej atmosféry počas � nálo-
vých bojov.   
Taktiež veľké poďakovanie patrí obci Jaslovské 
Bohunice, obecnému zastupiteľstvu za vytvo-
renie podmienok pre rozvoj tenisovej príprav-
ky. Svojim príkladom chlapci dokázali, že aj 
v skromných podmienkach sa dajú vychovať 
talentovaní hráči. 
Ešte raz  srdečne ďakujeme, že ste nám držali 
palce a podporovali nás , zároveň vám prajeme 
príjemné prežitie vianočných sviatkov a veľa 
úspechov  a pohody v nastávajúcom roku 2014. 

- Peter Kučera -
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Úspešní tím chlapcov, zľava: tréner Igor Cepko, Samko Kyjaci, Matúš Barcaj, Peter Kučera, Pavol Gula 
a nehrajúci kapitán Peter Kučera
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„Nekonečná“ zima na začiatku roka nám 
preložila začiatok  súťaže  asi o mesiac neskôr 
ako obvykle, až na koniec apríla. Spolu sme 
odohrali 17 zápasov s pozitívnou bilanciou 8 
víťazstiev, 4 remízy, 5 prehier, so skóre 58:47.

Našimi súpermi boli: Šaštín, Červeník, Kát-
lovce, Bučany, Ratnovce, Zeleneč, Pečeňady, 
Suchá, Hodruša -Hámre, Mutěnice, Borský 
Mikuláš. Najlepšie víťazné zápasy sme odohra-
li doma so Suchou (6:3) a s Červeníkom (3:1) 
a vonku v Zelenči (5:1), v Pečeňadoch (6:0).
Strelecky najúspešnejší boli: Stanislav Škoda 
12 gólov, Martin Junas 8 gólov, Peter Kučera, 
Peter Magula a Jozef Čápka po 5 gólov.
V rámci osláv 900. výročia prvej písomnej 
zmienky o obci,  85. výročia organizovaného 
športu v obci a zároveň 15. výročia od založenia 
Veterán klubu sme začiatkom júla odohrali ex-
hibičné stretnutie proti „Mužstvu futbalových 
zázrakov“ (MUFUZA). V zápase, v ktorom 
proti nám nastúpili osobnosti umeleckého 
a športového života na Slovensku, ako napr. 
Ján Ďurovčík, Juraj Vengloš, Tomi „Kid“ Ko-
vács, Ivan Jakeš, Tomáš Medveď, Tomáš Bez-
deda, Rasťo Piško a ďalší, sme nakoniec tesne 
prehrali (6:7), výsledok však tentoraz nebol 

vôbec podstatný. Poďakovanie za organizáciu 
akcie patrí obci Jaslovské Bohunice a ŠK Blava.
Začiatkom septembra sme sa zúčastnili aj na 
kvalitne obsadenom futbalovom turnaji v Šaš-
tíne, kde sme za účasti domáceho Šaštína, Bor-
ského Mikuláša a Mutěníc (Morava) skončili  
len tesne na 4. priečke. Na konci septembra 
sme odohrali aj stretnutie v Hodruši-Hámroch 
(zvíťazili sme 4:3), ktoré sme zároveň spojili 
s dvojdňovým pobytom v Hodruši v peknom 
penzióne Weissov dom a s wellnesom v Sala-
mandra resort (pre našich neprajníkov - celý 
pobyt bol hradený z vlastných prostriedkov). 
Na budúci rok chceme našich hostiteľov po-
zvať na odvetu.
Začiatkom októbra sme na počesť jedného 
z našich zakladajúcich členov Rudolfa Varín-
skeho zorganizovali na domácom ihrisku už 
7. ročník Memoriálu Rudolfa Varinského. 
Zvíťazili sme nad Kátlovcami 5:2.
Tento rok k už tradičným súperom - Zeleneč, 
Suchá nad Parnou, Kátlovce, Šaštín, Červeník, 
Pečeňady, pribudli aj Ratnovce, Bučany a Hod-
ruša.
Okrem o� ciálnych zápasov sa pravidelne 
stretávame na ihrisku každú nedeľu doobeda 
a v zimnom období každý piatok podvečer 

v telocvični v areáli ubytovne KJB.

V tomto roku sme nastupovali v zložení: An-
drej Čapkovič, Andrej Junas, Mário Rapant 
– Ľuboš Bokor, Peter Magula, Jozef Demovič, 
Martin Kurek, Miloš Horváth, Peter Krajčovič, 
Róbert Krč, Rado Brežák – Ľuboš Mráz, Jozef 
Malovec, Jozef Čápka, Peter Kučera, Vladimír 
Hrabovský, Pavol Bobák, Jozef Orlický - Mar-
tin Junas, Štefan Ryška, Stano Škoda a športový 
vedúci Peter Junas.
Členmi Veterán klubu sú hráči nad 35 rokov 
(výnimky sú z času na čas povolené), v posled-
nom období sme však veľmi neomladili náš 
kolektív mladšími členmi a náš  vekový prie-
mer pomaly rastie - teraz je okolo 43 rokov.  
Pomaly ale isto sa narastajúci vek začína preja-
vovať aj na zdravotnom stave, na futbalových 
zraneniach a následne na častejších absenciách 
na zápasoch. 
Do ďalšieho obdobia si preto prajeme hlav-
ne veľa zdravia, šťastia a potom sa nemusíme 
obávať o ďalšie úspešné futbalové roky Veterán 
klubu.

Text a foto: Jozef Čápka
VV Veterán klubu ŠK Blava

Futbalovým  Veteránom  pomaly rastie vekový priemer

Horný rad zľava:Vladimír Hrabovský, Peter Krajčovič, Martin Kurek, Peter Kučera, Rado Brežák, Jozef Čápka, Viliam Čapkovič
Dolný rad zľava:Peter Junas, Stanislav Škoda, Ľuboš Bokor, Miloš Horváth, Jozef Demovič, Mário Rapant, Jozef Malovec
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V druhej polovici septembra odštartoval do 
svojej siedmej sezóny stolnotenisový oddiel. 
V súčasnosti má oddiel 26 členov, z toho je 
polovica v dorasteneckom a žiackom veku. 
Po rekonštrukcii telocvične, ktorá prebieha-
la až do konca letných prázdnin, sme začali 
s prípravou neskôr ako obvykle - až začiat-
kom septembra. 
Najväčšou zmenou v našom oddiele je prihlá-
senie až dvoch žiackych družstiev do stolno-
tenisových súťaží. Deti hrajú stolný tenis od 
septembra 2012 a po ročnom tréningu sme ich 
prihlásili do súťaže. Keďže detí hrajúcich stolný 
tenis v okolí nie je veľa, tak sa naši žiaci zaradili 
už vo svojej 1.sezóne do 2. ligy žiakov. V ostat-
ných družstvách dospelých nenastali výrazné 
zmeny. Novú sezónu sme začali s tromi druž-
stvami v 5., 6. a 8. lige len s dvomi zmenami 
oproti sezóne predchádzajúcej. Františka Mar-
tonkoviča sme uvoľnili do Chtelnice, keďže po 
problémoch s kolenom si už netrúfal na 6. ligu. 
Do nášho oddielu pribudol syn trénera žiakov 
Karola Gajdoša st. - Karol Gajdoš ml.. Ten sa 
po cca 20 rokoch opäť vrátil k stolnému tenisu, 
s ktorým začínal práve v Jaslovských Bohuni-
ciach a v žiackom veku patril medzi najlepších 
hráčov v okrese. 
A-družstvo hrá v tejto sezóne v najvyššej ob-
vodnej súťaži - 5. lige v rovnakom zložení ako 
v minulej sezóne a obhajuje pekné 3.miesto 
z minulej premiérovej sezóny. Po 9. kole je za-
tiaľ na výbornom 2.mieste za suverénom súťa-
že Veselým s bilanciou 7 výhier - 1 remíza - 1 
prehra. V zápase u nášho najväčšieho konku-
renta sme prehrali 6:12, keď sme až 5 zápasov 
prehrali pomerom 2:3. V bilancii hráčov patrí 
1.priečka v rebríčku celej súťaže  Miroslavo-

vi Rábarovi, ktorý zatiaľ 
nenašiel premožiteľa a je 
100%-ný - 36 víťazstiev/36 
zápasov. Bilancia ďalších 
hráčov: Jozef Čápka 61,1% 
(22 víťazstiev/36zápasov, 
Štefan Lehen 52,4% (11/21), 
Ľuboš Mráz 41,6% (15/36), 
Peter Gajarský 44,4% (4/9). 
Cieľom v tomto roku je bo-
jovať opäť o popredné pozí-
cie v súťaži, aj keď na výraz-
ne posilnené Veselé to zatiaľ 
nestačí...
B-družstvo hrá aj v tejto se-
zóne  6. ligu. Po 9 kolách je 
zatiaľ na 8.mieste z 12 druž-
stiev. Zatiaľ má na svojom 
konte 2 víťazstvá, 2 remízy 
a 5 prehier. Družstvo na-
stupuje v zostave: Miloš Ra-
pant 56,5% (13 víťazstiev/
23zápasov), Peter Gajarský 
47% (16/34), Tibor Matovič 
46,9% (15/32), Karol Gajdoš 
st. 20% (5/25), Karol Gajdoš 
ml. 45,5% (10/22). Cieľom 
družstva pre túto sezónu sú 
priečky v pokojnom strede 

tabuľky a vyhnutie sa boju o záchranu. Postup-
ne by sme chceli dávať príležitosť aj chlapcom 
z C-čka, prechod o dve súťaže je pre nich zatiaľ 
dosť ťažký. 
C-družstvo hrá 3.sezónu v 8.lige. V družstve 
hrajú výlučne mladí chalani (15- až 18-roční) 
a už sa pomaly začínajú dostávať na priečky 
v prvej polovici tabuľky. Po 9 kolách im patrí 
pekná 5.priečka z 12 družstiev. Zatiaľ 5x vy-
hrali, 1x remizovali a 3x prehrali. Ak nepoľa-
via vo svojom tréningovom úsilí, mohli by na 
budúcu sezónu bojovať 
o priečky v prvej troji-
ci. Družstvo nastupuje 
v zostave: Tomáš Gajar-
ský 61,3% (19 víťazstiev 
/ 31 zápasov), Ondrej Za-
char 55,6% (20/36), Rasťo 
Michalec 52,8% (19/36), 
Roman Michalec 38,7% 
(12/31) a Martin Matovič.
Registrovaných žiakov 
máme zatiaľ 8 a rozdelili 
sme ich do 2 družstiev. 
Početnú prevahu majú 
dievčatá, ktorých je päť, 
chlapci sú traja. V trénin-
govom procese ich vedie 
RNDr. Karol Gajdoš. 
A-čko tvoria starší žiaci - 
ročníky narodenia 1999-
2001, zatiaľ čo za B-čko 
hrajú mladšie deti - roč-
ník narodenia 2003. Všet-
ci majú možnosť zlepšo-
vať sa pri veľmi dobrom 
trénerskom vedení, kva-
litných tréningových pod-
mienkach v priestoroch 
telocvične a dobrom spa-

ringu starších hráčov. Radi privítame v našich 
radoch aj ďalšie deti - ročník 2003 a mladšie 
(samozrejme, že nevylučujeme ani starších, 
ale tam sa už stolnotenisové základy vštepujú 
pomalšie), ktoré majú záujem o stolný tenis 
a chcú trénovať aspoň 2x týždenne.
Po polovici 2. ligy, ktorá má 6 družstiev, je naše 
A-čko žiakov na peknom 2. mieste za suve-
rénnym Majcichovom.  Žiaci „A“ suverénne 
vyhrali  3 zápasy a veľmi tesne (4:6) 2x preh-
rali so svojimi súpermi -  Majcichovom „C“ 
a Viktóriou Trnava „B“. V zápasoch nastupujú: 
Martin Matovič  90% (9 výhier/10 zápasov), 
Patrik Sýkora 75% (6/8), Dominika Gajarská 
66,7% (8/12), Martina Čápková 66,7% (10/15).
B - družstvo žiakov je zatiaľ na 5.mieste s bilan-
ciou 1 výhra - 1 remíza - 3 prehry. V zápasoch 
dostávajú príležitosť: Tomáš Hyža 41,7% (5 vý-
hier/12 zápasov), Alexandra Hetešová 38,5% 
(5/13), Alžbeta Remenárová 25% (3/12), Lucia 
Čapkovičová 0% (0/8). Vzhľadom k tomu, že 
deti hrajú súťažne ešte len 1. rok, napredujú 
celkom slušne. Prial by som vám vidieť radosť 
hlavne tých najmladších, keď sa im podarí vy-
hrať nejaký set či zápas...
Ako každú sezónu usporiada stolnotenisový 
oddiel aj na začiatku roku 2014 stolnoteniso-
vý turnaj pre  obyvateľov Jaslovských Bohuníc. 
Turnaj usporiadame v 1. januárovú sobotu - 
4. januára 2014. Prihlásiť a zúčastniť sa môžu 
všetci neregistrovaní priaznivci najmenšej ce-
luloidovej loptičky. Veľmi radi vás privítame 
v čo najväčšom počte v priestoroch telo-
cvične ZŠ od 8:30 hod.
Priaznivci  stolného tenisu môžu nájsť kom-
pletný výsledkový servis súťaží na: http://spa-
cincett.php5.sk/, alebo http://www.pinec.info/
htm/?kraj=23

Text a foto: Ing. Jozef Čápka
člen VV STO ŠK Blava

Až polovica členov stolno-te-
nisového klubu sú dorastenci   

„A“ družsvo:
Horný rad: Dominika Gajarská, Martin Matovič
Dolný rad: Martina Čápková, Patrik Sýkora

„B“ družsvo:
Horný rad: Tomáš Hyža, Lucia Čapkovičová
Dolný rad: Betka Remenárová, Saška Hetešová
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